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Les poblacions del Vallès Occiden-
tal i del Vallès Oriental demanaran 
que la infraestructura segueixi el 
traçat de l’autopista A-7 perquè 
no afecti zones de protecció fores-
tal i agrícola, elements patrimo-
nials i zones de protecció hidro-
lògica. Els municipis crearan una 
comissió que portarà el projecte 
al departament de Medi Ambient 
de la Generalitat.

josep graells

CULTURA P20

ACTUALITAT P4

Tres nens 
sahrauís 
passen les 
vacances a 
Castellar

Diumenge, 
bicicletada 
de les CAV

Els municipis 
afectats pel
gasoducte 
d’Enagás
volen 
canviar el 
traçat

Gazpacho 
i Ignasi 
Terraza, 
a les Nits 
d’EstiuEl POMU, dotat per aquest any amb 600.000 euros, inclou l’arranjament d’un tram de la ronda Llevant

ACTUALITAT P3

Trenta actuacions milloraran 
l’estat dels carrers de Castellar

Les famílies acollidores els 
tindran aquest estiu. El Balig -a la 
foto- és el quart any que repeteix 
amb la mateixa família, la d’Antò-
nia Fargas.

Les Candidatures Alternatives 
del Vallès (CAV) proposen una 
marxa en bicicleta fins a Ripo-
llet per a reclamar més carrils 
bici i una mobilitat més soste-
nible entre els municipis del 
Vallès Occidental. La sortida a 
Castellar serà a les 9 h del matí 
des de la plaça Major.

ACTUALITAT P9 ACTUALITAT P7
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Arran de la concessió de la gestió 
de la publicitat del setmanari L’Ac-
tual, que ha assumit Digues.com, la 
publicitat de l’emissora ha passat 
també a ser gestionada per aquesta 
empresa des de fa unes setmanes. 
Per aquest motiu, la ràdio estrena 
tarifes i modalitats de publici-
tat per aquest segon semestre de 
l’any. Unes tarifes que s’aplicaran 
a les noves contractacions i que no 
afecten aquells clients que ja tenen 
algun tipus de contracte en vigor.
Les noves tarifes es poden consul-
tar a través de la nostra pàgina web, 
www.castellarvalles.cat/radio.php, 
concretament a l’apartat “Publici-
tat” al menú de la dreta. 

Noves tarifes de 
publicitat

Aquest és un certamen que 
dóna cabuda a totes les perso-
nes majors de 16 anys que volen 
donar a conèixer la seva obra 
literària entre les modalitats 
de novel·la, narració curta i/o 
poesia. La temàtica és lliure, i tots 
els treballs han de ser escrits en 
llengua catalana. El termini de 
lliurament finalitza el 31 d’agost 
de 2008. Trobareu més informa-
ció  a http://www.castellarvalles.
cat/seccio.php?id=13205.

grec’o8|| Ha arribat una nova 
edició d’aquest mític festival de 
cultura de BCN. Fins al proper 
dia 2 d’agost. www.bcn.cat/grec

IX certamen literari 
Joan Arús

Si no teniu aire condicionat a 
casa, noteu que les neurones se 
us van fonent inevitablement i us 
passeu el dia esbufegant com un 
cavall, no ho dubteu més, veniu 
a la Biblioteca, trieu la pel·lícula 
que més us agradi i gaudiu, sols 
o acompanyats, d’una bona his-
tòria i sense calor!

dones de teatre-exposició|| Tot i 
que més endavant us en donarem 
més detalls, ens volem fer ressó 
d’una exposició que ens fa molta 
il·lusió, per què? Doncs perquè 
som gent de teatre. I aquest ja és 
motiu suficient per parar atenció 
a una mostra que es podrà visitar 

Propostes d’estiu 
Cinema a la fresca

durant agost a la Biblioteca. Sota 
el títol Dones de Teatre l’exposició 
vol ser un homenatge a les actrius 
i dramaturgues que han nodrit l’es-
cena catalana al llarg del segle XX. 
El recorregut de l’exposició segueix 
un ordre cronològic; de cada dona 
de teatre, es presenta una breu 
biografia, cites en què es reflexi-
ona sobre el teatre, fragments de la 
recepció crítica de les obres, i foto-
grafies de muntatges de les peces 
que han escrit o representat. Els 
noms són: Palmira Ventós, Carme 
Karr, Caterina Albert, Margarida 
Xirgu, Carme Montoriol, Maria 
Vila, Mercè Rodoreda, M. Aurèlia 
Capmany, Núria Espert, Rosa M. 
Sardà i Anna Lizaran. L’exposició la 
podreu visitar del 31 de juliol al 24 
d’agost en horari d’obertura de la 
Biblioteca. 

EL LLIBRE DE LA 
SETMANA

‘Kafka a la platja’ 
d’Haruki Murakami
De què va...
Es tracta de dues històries 
independents. L’una és la his-
tòria d’en Kafka, un adoles-
cent que fuig de casa perquè 
sap que té el mateix destí que 
Èdip. L’altra és la d’en Tanaka, 
un vell que a causa d’un acci-
dent d’infància va perdre bona 
part de les seves capacitats 
intel·lectuals.
Perquè el recomanem...
Per la manera excepcional 
com dibuixa els personatges 
secundaris.
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Prop de 600.000 euros per 
acondicionar la via pública

El Pla d’Obres de 
Millora Urbana 
2008 agrupa 30 
actuacions diferents

Les empreses Servial 
i Jardineria Moix 
treballaran entre 
agost i desembre

Les obres als carrers Montcada i Sala 
Boadella comencen el 15 de juliol

Després d’una reunió 
entre veïns, comerciants 
i l’empresa encarregada 
de les obres, el procés 
per convertir en illa de 
vianants els carrers 
Montcada i Sala Boadella 
començarà dimarts 15 
de juliol. Segons Aleix 
Canalís, “les obres 
s’acabaran el 15 de 
novembre”, i el carrer 

Hospital, punt on acabaran 
els treballs, romandrà 
obert tot aquest temps. A 
més, la zona de càrrega i 
descàrrega s’instal·larà al 
carrer Montcada. L’Ajun-
tament també estudia la 
possibilitat que durant la 
Festa Major, que tindrà lloc 
a principis de setembre, 
els carrers puguin ser 
accessibles als vianants.

 A l’esquerra, el carrer Lleida, que es remodelarà per un import de 150.000 euros. A la dreta, el regidor d’Urbanisme i Via Pública, Aleix Canalís. || j.g.

  Ànnia Garcia

“Petits passos, un gran pro·
jecte”. Aquest és el lema que defi-
neix el Pla d’Obres de Millora 
Urbana (POMU) d’aquest any 
2008, que es va presentar dimarts. 
El Pla recull un total de 30 actua-
cions a la via pública, que s’han 
adjudicat a dues empreses dife-
rents. “Volem prioritzar l’ur·
banisme que millora el dia a 
dia de la ciutadania davant les 
grans actuacions”, en parau-
les del regidor d’Urbanisme i Via 
Pública, Aleix Canalís. D’altra 
banda, també s’ha parat especial 
atenció a les actuacions a les vies 
on es detecta un evident mal estat 
de les voreres o del paviment.

Les actuacions afecten tant 
els carrers del nucli urbà, unes 
20, com de les urbanitzacions, 
les 10 restants. “Són actuacions 
massa grans perquè les facin 
la brigada municipal”, apun-
tava Canalís. Així, les empreses 
Servial Obres i Serveis i Jardina-
eria Moix Obres i Serveis desen-
voluparan, cadascuna, la meitat 
de les actuacions. “Vam licitar 

el conjunt per 700.000 euros, 
finalment, el cost total d’adju·
dicació és de 598.000 euros”, 
explica el regidor. El pressupost 
de les actuacions de Servial és 
de 244.000 euros; i el de les actu-
acions de Jardineria Moix, de 
270.000 euros, amb l’IVA a part.

aplicació imminent || Les actua-
cions recollides al POMU comen-
çaran el mes d’agost, “per tal de 
minimitzar les molèsties en el 
dia a dia de la ciutadania”. L’ac-
tuació més important, pel que fa 

al volum econòmic, és la remode-
lació integral del carrer Lleida. 
L’actuació  costarà 150.000 euros, 
i inclou la renovació de les voreres, 
els serveis i el soterrament dels 
contenidors. També es renovarà 
l’accés de la Ronda Llevant a la 
rotonda de la Dona Acollidora, 
una actuació destinada a “reduir 
la velocitat dels vehicles i donar 
més seguretat al trànsit en 
aquest punt”.

El POMU recull també l’am-
pliació de voreres als carrers 
Doctor Ferran i Joan Maragall i 
a la carretera de Sentmenat, en 
concret a l’alçada del número 110. 
S’actuarà també al carrer Sant 
Sebastià, un dels més malmesos 
del casc antic del municipi. En 
aquest cas, a banda de renovar 
les voreres, es reposarà la cano-
nada d’aigua potable. Pel que fa 
a les diferents urbanitzacions, es 
posarà en marxa una renovació de 
l’asfalt als carrers Canaleta, Can 
Torrelles, Santa Rosa i el Cim.

“El conjunt de les actua·
cions estarà enllestit el mes de 
desembre”, explicava Canalís, “i 
el nostre objectiu és poder fer 
un POMU cada any”.  
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L’Ajuntament 
treurà a licitació les 
telecomunicacions

Dijous de la setmana passada 
es va signar un conveni entre 
el Consell Comarcal del Vallès 
Occidental, el Consell Comarcal 
del Vallès Oriental i Localret. 
El conveni portarà a un total 
de 17 municipis de la comarca 
del Vallès Occidental, entre ells 
Castellar, i 32 del Vallès Oriental 
a treure a concurs de manera 
conjunta els seus serveis de 
telecomunicacions amb una fac-
turació agregada que s’estima 
en 4 milions d’euros anuals. 

Aquest conveni portarà a 
Localret a analitzar les neces-
sitats tècniques dels diferents 
municipis i, aplicant un model 
d’economia d’escala, es licita-
ran els serveis de telefonia fixa, 
telefonia mòbil i dades d’Inter-
net. “L’objectiu és realitzar un 
concurs, per obtenir un millor 
preu en fer una compra con·

junta”, va dir el regidor de Societat 
del Coneixement, Óscar Lomas.

L’estalvi que es pot obtenir 
d’aquesta licitació conjunta encara 
no està clar, tot i això, l’experiència 
del Consell Comarcal del Maresme 
permet fer-ne una estimació. 
“Aproximadament l’estalvi que 
es podria obtenir rondaria entre 
un 20 i un 30%”, va dir Lomas. 
Així mateix, segons el regidor, l’es-
talvi en la telefonia mòbil podria 
arribar al 50%.

Lomas també va voler des-
tacar que aquesta licitació del 
servei de telecomunicacions de 
l’Ajuntament de la vila ja s’incloïa 
dins del pla de mesures econòmi-
ques que el govern va presentar fa 
una mica més d’un mes.

Més enllà de Castellar, al 
Vallès Occidental també prendran 
part d’aquesta operació 17 muni-
cipis. Són els ajuntaments de Sant 
Llorenç Savall, Sentmenat, Palau-
solità i Plegamans, i Rubí, entre 
d’altres. 

  Mireia Sans

 La centraleta actual de l’Ajuntament de Castellar.  || josep graells

Nou traçat per al gasoducte 
entre Martorell i Figueres

  Ànnia Garcia

Castellar s’ha adherit als muni-
cipis del Vallès Occidental i el 
Vallès Oriental afectats pel traçat 
del gasoducte Martorell-Figue-
res, que demanen que la infra-
estructura passi per un traçat 
alternatiu. Al seu pas per la zona 
del Vallès, el traçat que proposa 
l’empresa Enagás (amb el vist-i-
plau del Ministerio de Industria 
y Energia) afecta zones de pro-
tecció forestal i agrícola, així com 
elements patrimonials i zones de 
protecció hidrològica, entre d’al-
tres.

En el cas de Castellar, “hi 
ha poca afectació”, segons 
explica el regidor d’Urbanisme 
i Medi Ambient, Aleix Canalís: 
“El gasoducte passa per una 
parcel·la del futur polígon de 
Can Bages, destinada a equipa·
ments”, on estava previst instal-
lar una depuradora. Tot i així, la 
vila s’ha sumat a les reivindicaci-
ons d’altres municipis més afec-
tats, com Sabadell o Sentmenat: 
“El que volem és que el gaso·
ducte no trenqui encara més el 
territori, i per això proposem de 
forma conjunta que s’aprofiti el 
traçat de l’autopista A7”. De fet, 
el traçat actual segueix el que ha 
de ser el Quart Cinturó, una via 
que encara no està feta i que serà 
posterior al gasoducte.

El govern de la vila va pre-

 El gasoducte afecta els terrenys situats davant la masia de Can Bages. || j.g.

sentar en el seu dia al·legacions al 
projecte. Ara, els municipis afec-
tats s’han posat d’acord per plan-
tejar un traçat alternatiu. La pro-
posta, però, es presentarà primer 
a la Generalitat: “Crearem una 
comissió de quatre membres, 
que portarà el projecte al Depar·
tament de Medi Ambient”. La 
idea és que l’administració auto-
nòmica doni suport als ens locals 
davant el Ministerio i l’empresa. 
La primera trobada s’ha previst 

per aquest mes de juliol.

cent seixanta quilòmetres || El 
traçat del gasoducte té 160 qui-
lòmetres de longitud, i afecta 23 
municipis catalans. La seva instal-
lació obliga a certes servituds de 
pas permanents, com ara que en 
tot el traçat s’hauran de respectar 
dos metres per cada banda, una 
amplada en la qual no es podran 
fer feines de conreu a més de 50 
centímetres de profunditat. 

Els municipis del 
Vallès afectats pel 
traçat demanen 
que passi per l’A7
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 Ànnia García

 Un control de velocitat de la Policia Local. || arXIU

Amb l’objectiu de potenciar el 
civisme en la ciutadania, la Policia 
Local va desenvolupar, entre el 3 
i el 20 de juny, una campanya de 
control d’excés de soroll en vehi-
cles. En total, es van fer 97 con-
trols, la majoria a ciclomotors i 
motocicletes, i es van imposar 
24 sancions, gairebé totes de 
caràcter lleu. “Són força san·
cions, però no sobrepassa·
ven massa el límit de decibe·
lis”, explica Joan Alonso, cap de 
la Policia Local. El límit sonor 
varia segons el tipus de vehicle. 
Si l’excés és de fins a 10 decibe-
lis, la sanció que s’imposa és de 
caràcter lleu. Això suposa uns 
90 euros de multa i a més l’obli-
gació de solventar l’excés de 
soroll en el termini de 15 dies. Si 
aquesta última part no es com-
pleix, la quantia de la multa es 
pot duplicar.

Les sancions greus s’im-
posen quan l’excés de soroll del 
vehicle supera el 10 decibelis 
sobre el límit establert. La rein-
cidència en una falta lleu també 
suposa una falta greu. En aquests 
casos, el vehicle passa directa-
ment al dipòsit municipal, i no es 
pot recuperar fins que no se sol-
venti l’excés de soroll. En l’últim 
control de la Policia, només es 
van imposar quatre faltes greus.

La Policia sanciona 24
vehicles per excés de soroll

hàbits molestos || Tot i el control 
en el volum de decibelis, hi ha 
també hàbits de conducció que 
generen molèsties. Segons Alonso, 
“la circulació reiterada per uns 
mateixos carrers o les accelera·
des amb el vehicle aturat moles·
ten més que el nombre de deci·
belis”. Per això, el govern local 
ha començat a estudiar la possi-
bilitat de reformar algunes orde-
nances, amb l’objectiu de poder 
limitar i sancionar aquests usos. 
“Els serveis tècnics ja hi treba·
llen per tal de poder controlar 

la realització de curses o l’hàbit 
de fer cavallets”, segons el regidor 
de Seguretat Ciutadana, Jordi 
Carcolé.

més civisme|| La campanya de 
control de sonometria s’emmarca 
en una altra de més global. En 
els propers dies la Policia enge-
garà una campanya específica per 
controlar l’acompliment de l’or-
denança de tinença d’animals de 
companyia, que obliga els propie-
taris a recollir els excrements del 
carrer, entre d’altres. 

El govern es planteja reformar l’ordenança per sancionar hàbits molestos

 A. G.

La policia de proximitat, a 
la junta local de seguretat

Mossos d’Esquadra i Policia Local 
van explicar, a l’última junta local 
de seguretat, com coordinen les 
seves funcions al municipi. Va 
ser una de les qüestions destaca-
des que es va tractar a la trobada, 
oberta a la participació de tota la 
ciutadania. “La junta es reuneix 
uns  quatre cops l’any”, explica el 
regidor de Seguretat Ciutadana, 
Jordi Carcolé, “i una vegada cada 
any es conviden les entitats 
del municipi”. Així, van ser pre-
sents a la junta els membres habi-

tuals: l’alcalde, Ignasi Giménez, 
el mateix Carcolé, i càrrecs de la 
Policia Local, els Mossos d’Es-
quadra i la Guàrdia Civil, que són 
els tres cossos amb competèn-
cies sobre el territori. L’intendent 
en cap de l’Àrea Bàsica de Saba-
dell dels Mossos va explicar com 
funciona l’anomenada policia de 
proximitat, i es va posar sobre la 
taula com funciona la coordinació 
entre els diferents cossos.

Després d’aquestes interven-
cions, va ser el torn de les perso-
nes assistents. Castellarencs i cas-
tellarenques van posar sobre la 
taula les seves inquietuds princi-

pals: els robatoris als polígons, les 
infraccions de trànsit i la sensació 
d’inseguretat a la urbanitzacions. 
Una sensació que, segons Carcolé, 
“no és del tot certa”. El regidor 
de Seguretat ha explicat que 
“dels 15 robatoris mensuals que 
es donen de mitjana a Castellar, 
entre cap i dos tenen lloc a les 
urbanitzacions”, la resta esdevé 
al nucli urbà o als polígons. 

La propera junta local 
de seguretat, aquesta a porta 
tancada, tindrà lloc abans de 
Festa Major i servirà per prepa-
rar el dispositiu per als dies d’ac-
tivitats. 
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Suport Castellar ha rebut una 
donació de quatre ordinadors per 
part de Caixa Manresa. El conveni 
de col·laboració entre l’entitat i la 
caixa d’estalvis permetrà la for-
mació continuada d’informà-
tica bàsica pels usuaris del club 
social.

Per aconseguir aquesta 

donació, Suport Castellar ha par-
ticipat a la convocatòria d’ajuts 
socials del 2008 de l’Obra Social 
de Caixa Manresa. L’entitat caste-
llarenca va aconseguir la donació 
després que l’entitat financera 
comprovés que el projecte de 
Suport Castellar s’ajustava als 
criteris dels ajuts.  

Els ordinadors estan pensats 
per fer les pràctiques i el man-
teniment del curs d’informà-

tica bàsica que ja s’ha impartit al 
llarg d’aquest curs. També prete-
nen formar nous usuaris i seguir 
avançant en els casos de persones 
que tinguin un coneixement més 
avançat. Els ordinadors també 
són un recurs per fer la redacció 
dels articles dels usuaris que par-
ticipen al taller de la revista de 
Suport Castellar i serveixen per 
buscar informació de les sortides, 
temes d’interès, etc. 

Suport Castellar rep una 
donació de Caixa Manresa

Nova marquesina 
a la plaça Major

  La nova marquesina situada a la plaça Major.  || josep graells

La parada d’autobús de la plaça 
Major torna a tenir marque-
sina, després que les obres de 
l’exterior de la plaça ja hagin 
acabat. La parada s’ha ubicat a 
la zona més pròxima a la car-
retera de Sentmenat. Anterior-
ment, estava situada davant de 
les antigues naus i no s’hi podia 
posar una marquesina, perquè 
la vorera era massa estreta. Més 

enllà d’aquesta parada, també es 
canviarà l’ubicació d’una altra. 
La parada que hi havia al costat 
de la BP de la carretera de Saba-
dell, se situarà ara a la plaça del 
Forjador. Un canvi que permetrà 
col·locar una marquesina i facili-
tarà el pas per la vorera. A més, 
també s’instal·laran unes pla-
taformes a la parada del carrer 
Tarragona. / m. s. 

 Ànnia Garcia

 Marina Antúnez

  L’únic carril bici de la vila surt de la rotonda de la Dona Acollidora. || arXIU

Bicicletes per una
mobilitat més sostenible

Més carrils bici, més vies verdes i 
més camins. Són les peticions que 
les Candidatures Alternatives 
del Vallès (CAV) faran el proper 
diumenge amb una bicicletada 
popular de la qual també partici-
parà Castellar del Vallès.

L’agrupació d’electors L’Al-
traveu forma part de les CAV, i 
s’ha adherit a la proposta. La idea 
és que diferents marxes de bici-
cletes surtin de diferents muni-
cipis del Vallès Occidental: Saba-
dell, Badia, Cerdanyola, Barberà, 
Rubí, Castellar i Ripollet. Des de 
cadascun dels municipis es farà 
un recorregut fins a Ripollet, on 
tindrà lloc, cap a les 11:30 hores, 
una botifarrada i activitats de 
lleure.

“Volem fomentar la mobi·
litat sostenible, en un moment 
en què la crisi del petroli i el 
canvi climàtic ens obliguen a 
replantejar el model de mobi·
litat”, explica Jesús Calàbria, de 
L’Altraveu. En el cas de Castellar, 
es tracta sobretot de potenciar 

anar fins a Sabadell”, explica 
Calàbria. L’Altraveu aprofitarà la 
bicicletada per reivindicar també 
la protecció dels camins de Can 
Bages, una zona on està previst 
situar-hi un polígon industrial.

La sortida de la vila tindrà lloc 
diumenge a partir de les 9 del matí a 
la plaça Major. Per participar no cal 
inscripció prèvia, i en pot prendre 
part tothom, experts i aficionats, 
sigui quina sigui la seva edat. 

els carrils bici. D’una banda, dins 
del municipi, “pensant especial·
ment en la gent jove, perquè es 
pugui desplaçar en bicicleta als 
centre educatiu, i també en les 
urbanitzacions”. D’altra banda, 
en la interconnexió entre dife-
rents municipis: “Una de les al·
legacions de l’Altraveu al pro·
jecte de desdoblament de la 
carretera B124 era que es cons·
truís un carril bici, per poder 

Buiden la bassa de la plaça Catalunya

josep graells

La Regidoria de Via Pública va buidar la bassa de la plaça Catalunya la 
setmana passada, per poder-la netejar per dins. A més, també s’ha col-
locat una bomba perquè l’aigua no s’estanqui i no es podreixi, evitant 
així canviar-la cada any. Els peixos i les tortugues que hi viuen van ser 
traslladades a una altra bassa, mentre que els ànecs i els cignes es van 
mantenir a la mateixa plaça, sense aigua durant dos dies. / m. s. 

Les Candidatures Alternatives del Vallès organitzen diumenge una bicicletada
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La ludoteca acaba l’any 
amb les places plenes

 M. S.

La Ludoteca Municipal Les Tres 
Moreres va acabar el curs a 
finals del mes de juny, però les 
activitats del centre no han fina-
litzat, ja que també resta obert 
durant alguns matins de juliol. 

Al llarg de l’any s’han 
cobert, en la majoria de dies, 
les 95 places de les quals es dis-
posen, especialment en el cas 
dels més petits de la casa. Per 
tot plegat, la regidora d’Edu-
cació del consistori, Antònia 
Pèrez, valora de forma posi-
tiva el funcionament del servei. 
“L’espai està molt ben apro·
fitat, perquè més enllà de les 
activitats pròpies de ludoteca, 
també en fem moltes d’altres”, 

ha dit la regidora d’Educació.
Més enllà dels tallers que 

es duen a terme pròpiament a 
la Ludoteca, també hi tenen lloc 
altres activitats, pensades per 
tots els grups d’edat. Els més 
petits (petits i mitjans) tenen 
una zona de joc amb jocs simbò-
lics i també per fer exercici físic. 
D’altra banda, també gaudeixen 
de tallers de pintura, per reta-
llar i enganxar o de danses. 

Pel que fa a les activi-
tats que duen a terme els nens 
i nenes més grans són normal-
ment sortides a diferents equi-
paments municipals: com ara 
fer teatre al Casal Catalunya, 
jugar a la zona de jocs del Casal 
de Joves, també fan activitats de 
cuina i informàtica.

Per franges d’edat, les acti-

vitats per petits i mitjans són les 
que funcionen millor. “El cas dels 
grans és més complicat, perquè 
ja se senten massa grans com 
per estar a la ludoteca”, ha dit 
Pèrez. D’aquesta manera i de 
cara a l’any vinent, la regido-
ria intentarà que els més grans 
puguin fer sortides almenys dos 
cops per setmana, en lloc d’un 
cop com es feia abans.

proper curs || El consistori 
vol seguir donant prioritat a la 
Ludoteca. En concret, la regi-
dora ha destacat que “tenim 
ganes d’augmentar el nombre 
d’alumnes i també fer activi·
tats amb un altre tarannà”. 
El curs de la ludoteca tornarà 
a començar al proper mes de 
setembre. 

Castellar recicla material 
escolar per l’Índia

 Mireia Sans

Castellar disposa de dos nous 
contenidors de recollida de mate-
rial escolar per enviar a Antapur, 
a l’Índia, en un projecte solidari 
dut a terme des de la Fundació 
Vicente Ferrer. Les minideixalle-
ries urbanes poden recollir fins a 
set petits residus sòlids en un únic 
contenidor. 

La campanya de recollida 
de material escolar es du a terme 
durant aquesta època de l’any, 
perquè “és el moment d’impàs, 
quan el curs ja ha acabat i es fa 
balanç del material del que es 
disposa”, ha dit Sergi Abad de 
l’empresa Blipvert SL que és l’en-
carregada dels contenidors. 

Es demana tot tipus de 
material escolar que sigui nou 
o seminou, ja que “no és gaire 
bo psicològicament pels nens 
veure que se’ls dóna material 
que està en males condicions”, 
ha apuntat Abad.

Els contenidors distribuei-
xen el material en diverses cate-
gories. Tots els productes que es 
recullin, fins a la segona setmana 
de setembre, seran enviats direc-
tament a la Fundació Vicente 
Ferrer que és qui els porta fins a 
l’Índia.   Una de les minideixalleries situada al Mercat Municipal. || josep graells
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 El Balig és un nen sahrauí i passarà les vacances amb l’Antònia Fargas i la seva família per quart any.  || josep graells

 Marina Antúnez

Ja fa quatre anys que la caste-
llarenca Antònia Fargas i la seva 
família acullen un nen del Sàhara 
durant els mesos de més calor. 
És el Balig, de 12 anys. Als cam-
paments de refugiats sahrauís, a 
Argèlia, la calor arriba aquestes 
dates fins als 55 graus positius. És 
per les dures condicions de vida 
que, com l’Antònia, hi ha diverses 
famílies catalanes que s’inscriuen 
a l’iniciativa d’acollida.

Aquest any a Catalunya hi 
ha de vacances més de 700 nens 
i nenes sahrauís, que van arribar 
el passat 1 de juliol després d’una 
odissea. “Els nens van trigar 
gairebé dues hores a abandonar 
la terminal com a conseqüència 
del rigor en els controls i gairebé 
dos dies al lloc de destí! Va ser 

L’estiu de Balig a Castellar
terrible, per a ells i per a nosal·
tres”, explica l’Antònia. Tres dels 
nens que van arribar s’estaran a 
Castellar durant el juliol i agost. 

“Per aconseguir que el Balig 
pogués estar·se amb nosaltres 
vam haver d’iniciar els tràmits 
amb el Front Polisari, fent la 
renúncia d’adopció i comprome·
tent·nos a no treure’l del país, ja 
que els infants arriben amb pas·
saport col·lectiu”, explica Fargas. 
Aquí ha hagut de facilitar el certifi-
cat de convivència i fer uns tràmits 
des de l’associació Sabadell Acull 
Infants Sahrauís.

El Balig, com també altres 
nens i nenes, participa durant 
l’estiu de les moltes activitats 
que la mateixa família organitza. 
Aquest any no anirà al Casal, però 
sí que ho ha fet en anys anteriors.  
Anirà uns dies a la piscina i a la 
platja. De fet, l’aigua li encanta, ja 
que al desert argelià no n’hi ha. “El 
què més m’agrada és anar a la 
platja i jugar a pilota”, diu el noi, 
que durant aquests quatre anys 
també ha après a parlar català. 

El Balig és celíac, per la qual 
cosa la família acollidora ha de 
tenir cura amb els àpats mentre  
ell sigui aquí. L’Antònia explica 
que això no és cap problema. L’ob-
jectiu principal és “que els nens 
es facin una revisió mèdica i es 
posin les vacunes, que evitin els 
mesos de més calor al seu país 
i que gaudeixin de les vacances 
amb altres nens i nenes”. 

La família d’Antònia 
Fargas fa quatre 
anys que acull 
aquest nen sahrauí

Els nens sahrauís 
reben una targeta 
sanitària del Servei 
Català de la Salut

A l’Hospital Taulí de Saba-
dell ja fa anys que reserven tres 
dies per a fer la revisió als nens 
que passen l’estiu a la zona. 
D’altra banda, el Doctor Traveria, 
pediatra de Castellar, fa 25 anys 
que també se n’ocupa i manifesta 
que ha notat una millora notable 
de l’estat de salut dels infants 
respecte fa uns anys. La doctora 
Marrero, ortodoncista de Saba-
dell, els fa la revisió dental.

Per fomentar la convivèn-
cia, des de l’associació també es 

programen activitats conjuntes. 
“Així, els nens catalans i saha·
rauís tenen estones per a jugar 
junts”, diu Fargas.

Demà dia 12 s’ha organitzat 
per primera vegada un taller de 
cant amb la Coral Sant Esteve. 
Els nens sahrauís ensenyaran 
les cançons del seu país als can-
taires castellarencs i viceversa. 
També es farà un dinar de ger-
manor a Sant Cugat amb tots 
els nens sahrauís que són a 
Catalunya. 

la lluita per la llibertat || El 
dia 20 tindrà lloc a Barcelona 
una manifestació reivindicativa 
per a reclamar l’alliberament 
del poble sahrauí. Fa 33 anys que 
aquest poble de 250.000 habi-
tants viu en condicions infrahu-
manes fora del seu país, en una 
regió oblidada a l’oest d’Algèria. 
No tenen aigua corrent, ni llum, 
ni infrastructures, ni vivendes 
dignes, però demostren tenir 
una força i un cor tan grans com 
envejables. 
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LA BÚSTIA podeu escriure els missatges per aquesta secció a lactual@castellarvalles.cat. 
deixeu nom, cognom, número de telèfon i número del dNI. Màxim 15 línies a doble 
espai. les cartes poden ser extractades.els escrits es publicaran per estricte ordre 
d’arribada. les opinions han de ser respectuoses amb les persones i institucions.

Un gos amb ales

A més ingressos, 
més càstig

Democràcia amb 
peus de fang

El preu de bolquers 
i compreses

li notava que tenia molta por. Un 
cop localitzat el seu amo, ens va 
enviar un nen amb una corretja i 
se’l va endur tan eixerit (el nen). 
I aquí s’acaba la història del gos 
volador... però m’he quedat amb 
la recança de saber com va 
reaccionar el pobre animal ate-
morit després d’haver retornat 
a la seva llar.

A l’estiu sempre va bé prendre la fresca

Refrescar-se amb la tovallola al costat. Aquesta era la intenció de la 
Tovallolada’08 que es va fer dissabte passat a la zona de l’Skatepark. 
Els que s’hi van acostar, van poder refrescar-se i gaudir de la música.

LA FOTO DE LA SETMANA

Edita: ajuntament de castellar del vallès ·  c. Major, 74 1r pis · 93 747 21 23 

Director: jordi rius Redactora en cap: Ànnia garcía Direcció d’art: carles Martínez calveras

Redacció: jordi Mas, Mireia sans, Marina antunez Fotografia: josep graells Compaginació: Àngel 

pastor Disseny publicitat institucional: jordi Batalla Publicitat: digues:com  93 714 26 91 

Impressió: gràfiques canigó sl Distribució:teB castellar Tiratge: 5.000 exemplars 

Correu electrònic:lactual@castellarvalles.cat  Dipòsit legal: B-13007-2008

josep graells

 Maria consol casajuana

 Montserrat riba

 Medir a.ríos

 teresa robert

 Maria consol casajuana

Com es cuida la 
pell durant els 
mesos d’estiu?

EL DILEMA

No me la cuido. Em poso una 
mica de crema, però només 
els primers dies de prendre 
el sol. Però és que tampoc el 
prenc massa... no em cuido.

Roser Badia
Mestra

Només me la cuido una mica. 
Sóc força descuidat amb 
això. Només em poso crema 
quan algun dia vaig a la platja 
i després d’afaitar-me.

Ismael Martínez
taxista

Doncs me la cuido amb 
cremes hidratants i ja està. 
No vaig a cap centre d’es-
tètica. Em cuido més aviat 
la pell del cos però no la de 
la cara. Ja sé que també me 
l’hauria de cuidar.

Teresa Fernández
Mestressa de casa

Aquest títol el dedico al meu cosí 
llunyà, el Jordi, perquè al expli-
car-li l’aventura que vam viure 
el dia de Sant Joan d’enguany ell 
me’n va donar la introducció...
Dimarts dia 24 a les 8 del matí, 
després d’una nit infernal de no 
poder dormir pel soroll pirotèc-
nic i la forta calor que feia, vaig 
sortir al pati a veure què feia la 
meva gosseta Daila i vet aquí que 
em trobo amb un pastor alemany 
gros i pelut, mirant cap a mi. Ai, 
Maria, la ressaca psicològica! O 
potser és veritat que aquesta nit 
és màgica i m’han transformat el 
gos? Primer de  tot crido la Daila i 
veig amb sorpresa que ella treu el 
cap per sota la persiana. Li estiro 
el collar com puc i cap a dintre 
que falta gent...
Bé, vaig telefonar tot seguit a la 
Policia i ja hi som tots mirant d’es-
brinar de quin pati havia “volat” 
el pobre gos bo i saltant una paret 
de dos metres i mig d’altura! Per 
cert, l’animal era molt manso i se 

FE D’ERRADES

- A la notícia publicada a L’Actual 
de la setmana passada sobre la 
delegació del servei de recapta-
ció a la Diputació de Barcelona 
hi ha un error d’interpretació 
de les declaracions del regidor 
d’Hisenda. A l’escrit es deia, en 
paraules del regidor, que  “l’em-
presa ha acumulat dos milions 
d’euros d’impagats”. En reali-
tat,  el que va manifestar Lomas 
era: “el pendent de recaptar 
d’exercicis anteriors era de dos 
milions d’euros”.
-A la secció de Cultura, a la 
fotonotícia sobre el muntatge 
Esfèric s’afirma per error que 
l’espectacle es podrà veure per 
Festa Major.

El ministre d’Indústria d’Espa-
nya, Miguel Sebastián, ha dit, 
durant el XIX Congrés mundial 
del petroli que s’ha celebrat a 
Madrid, que la bombolla ener-
gètica és molt pitjor que la bom-
bolla immobiliària o l’anterior 
bombolla tecnològica, donat 
que l’energètica, amb el petroli 
a 143 dòlars el barril, castiga 
molt més a tota la gent.

Home, la castigarà si el govern 
del que ell en forma part s’ho 
proposa perquè no hem d’obli-
dar que el 70% de cada litre de 
benzina o gasoli que paguem, 
és un impost directe que va a 
parar a les mans del govern del 
senyor ministre, i se suposa que 
amb aquests ingressos extraor-
dinaris amb els que no compta-
ven, ells, els ministres espanyols 
els administraran en benefici de 
tota la gent.
Ara bé, si no els pensen inver-
tir en benefici de tota la gent i 
els destinen a altres coses, ales-
hores ja tindria sentit la con-
fessió del ministre que la crisi 
energètica, malgrat produir  
enormes ingressos extraordi-
naris a l’erari públic, castigarà a 
molta gent i molt més que qual-
sevol altra crisi.

“Los bascos no necesitan ini-
ciativas que dividan, que se 
salten la ley, sino iniciativas 
que unan y sigan la senda de la 
legalidad democrática”, ha dit 
la vicepresidenta espanyola de 
la Vega sobre el referèndum 
pel dret a decidir aprovat al 
Parlament basc.
També ha amenaçat que 
Espanya te prou recursos per 
impedir el que ha qualificat de 
referèndum il·legal.
Pel que es veu, que Espanya 
sigui el prostíbul mes gran 
d’Europa amb més de 20.000 
prostitutes exercint fora de la 
llei, que a molts pobles d’Es-
panya es practiqui la corrup-
ció urbanística generalitzada, 
que la Seguretat Social que 
paguem entre tots estigui en 
fallida tècnica, que l’especula-
ció fora de control hagi petat 
creant un caos i un atur que 
portarà cua, que els bancs 
espanyols estiguin sense liqui-
desa i d’aquí l’augment galo-
pant de l’euribor,  que Espanya 
sigui el paradís de la venda 
d’articles falsos, de mafiosos de 
tot el món, o  meca de milions 
d’immigrants sense papers 
i fora de tot control i que tot 
això passi gràcies a una classe 
política cínica i inepta que no 
sap o no vol posar una mica 
d’ordre en aquest gegant amb 
peus de fang dit Espanya, això 
no  motiva a la viceministra a  
posar remei i a impedir-ho per 
tots els mitjans possibles, no.
Aquí, on la mateixa justícia que 
permet coses a Galícia, Andalu-
sía o València les nega i castiga 

a bascos i catalans, l’únic que 
cal impedir per tots els mitjans 
és  la voluntat de la majoria del 
poble basc votada legalment al 
seu parlament i cínicament tit-
llada per la viceministra d’il·-
legal.
Cada cop sembla més clar que 
allò que Espanya entén per 
legalitat democràtica és sim-
plement la democràcia orgà-
nica heretada de Franco on no 
hi cap més legalitat que la que li 
agrada al dictador.

Sembla que una de les mesures 
que la Unió Europea s’està plan-
tejant per a pal·liar l’actual crisi 
econòmica -sí, la que costa tant 
de dir al president Zapatero- és 
reduir el preu de bolquers, com-
preses i preservatius. Celebro 
la iniciativa perquè com a mare 
d’un nadó deixaré de buscar les 
ofertes d’un i altre supermer-
cat per trobar la millor oferta 
i aprofitar els descomptes que 
una casa comercial m’ofereix. 
Sembla mentida que es gasti 
tant en bolquers però si ens ho 
posem a mirar és  una autèntica 
despesa al llarg de l’any. Està 
bé com a mesura però crec que 
per no escurar-nos tant les but-
xaques caldria un altre tipus de 
mesures: les patates més a bon 
preu, el carburant a uns preus 
més ajustats i no sé, que les 
grans entitats financeres fessin 
un gran pacte per refinançar 
hipoteques a més bones condi-
cions. Queda molta feina per fer 
i la crisi va en augment. Posem-
nos les piles!
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sensuat amb tots els grups poli-
tics en un seguit de reunions. 
Tots els grups –inclòs el PSC- vam 
fer les nostres aportacions i amb 
bona voluntat es va consensuar. 
El reglament va quedar acordat i 
pendent d’aprovació en el ple, no 
obstant el temps ha passat i no 
s’ha portat a ple fins que els grups 
de l’oposició ho han proposat. La 
versió oficial és que el reglament 
específic pel Consell de Cultura 
no serveix i s’ha de fer un regla-

ment marc que s’utilitzi per tots 
els consells. Però aquest regla-
ment, com ja ha estat comentat 
abastament, també s’ha encallat 
per falta de consens. El resultat 
final és que, igual que el Consell 
de Comunicació, també el Consell 
de Cultura ha quedat en una via 
morta.
L’alcalde deia en el ple que no 
hem de buscar “mans negres”, 
però com s’explica l’actuació de la 
Regidoria de Cultura, acordant el 

reglament en les diverses reuni-
ons, i votant en contra del mateix 
quan es porta a ple per la seva 
aprovació? Com s’explica que en 
el ple municipal la defensa de la 
posició del govern sobre l’esmen-
tat reglament no la faci la regi-
dora de Cultura sinó el regidor de 
Projectes Estratègics?
A aquest cúmul de despropò-
sits, s’hi ha d’afegir l’inevitable: 
el trànsfuga.  No ens cansarem de 
denunciar la utilització per part 

Consell de Cultura: 
perquè no s’aprova 

el reglament

n l’últim ple munici-
pal no es va aprovar 
la proposta de regla-
ment del Consell de 

Cultura; proposta que s’havia con-

 L’Altraveu

E

de l’equip de govern d’aquesta 
figura anòmala de la democràcia. 
En el cas que ens ocupa, per no 
aprovar un simple reglament. Si 
ens hem de regir amb el que hem 
vist fins ara, la constant de l’equip 
de govern serà, fins que acabi la 
legislatura, la poca predisposició 
real d’arribar a consensos partint 
de posicions en desacord, i la uti-
lització del trànsfuga per tot el 
que sigui necessari. Ens agrada-
ria molt equivocar-nos.  

La tanda

ón les 8 del matí quan 
entro al Centre d’Aten-
ció Primària, tinc 
programada l’extra-

cció per una analítica. Com d’al-
tres vegades vaig al recinte del 
darrera del mostrador i demano 
tanda. Altres usuaris em diuen 
que ara he d’agafar número en un 
“su turno” situat front al mostra-
dor. Molt bé. Quan torno busco 
el lluminós que permet seguir la 
tanda i no el sé trobar. Consulto 
els companys, que ens esperem 
per l’extracció i comentem que no 
hi és, per tant estem perduts, no 
sabem quina persona va davant 
nostre.
Arriben les professionals de l’ex-
tracció i comença l’activitat. El 
primer! No hi ha problema, el 
primer va davant, el segon al seu 
darrera, etc. Quan s’arriba al 
número cinc ja ens hem perdut, 
es fa necessari ordenar la cua, 
per tant tothom a veure qui pot 
tenir el número del davant del 
nostre, molt bé.
Després veus que l’aparell “su 
turno” ha de tenir utilitat també 
per la cua del mostrador, allà sí 
que s’hi ha instal·lat un aparell 

lluminós (no està en funciona-
ment).
Tot plegat curiós perquè no hi 
ha explicacions, la qual cosa esti-
mula la part cognoscitiva de les 
persones fem elucubracions, 
veiem possibilitats, contrastem, 
recordem, tot plegat ben entre-
tingut per passar l’estona fins que 
ens toca. D’altra banda ens dóna 
motiu per parlar amb la resta de 
persones que també esperen ser 
ateses, de temes que interessen a 

tots, perquè al deixar de comen-
tar dels mals que patim –en això 
considero que hem avançat molt- 
ens havíem quedat sense possibi-
litat de fer conversa.
En el fons hem d’agrair la falta de 
la comunicació dels organismes. 
D’aquesta manera som capaços 
d’iniciar una conversa i potser 
una coneixença, som capaços 
d’organitzar-nos sense interven-
ció de l’autoritat, tot plegat ben 
estimulant. 

 Cristina Torras

  Hip-hop room. || joaN MUNdet

ON BRAMA LA TONYINA   Pere Roca

S

La gestió dels 
nostres impostos

Jordi Permanyer*

l Ple de l’Ajunta-
ment va aprovar 
amb els vots a 
favor del PSC i l’Al-

traveu, l’abstenció del regidor 
trànsfuga i els vots en contra 
d’ERC i CiU, passar la gestió 
dels impostos municipals a la 
Diputació.
Per nosaltres aquest és un 
greu error ja que la gestió de 
la Diputació no millorarà el 
servei que reben els ciutadans 
des de fa més de 30 anys.
A l’any 1976 l’Ajuntament va 
prendre la decisió  d’assumir 
la gestió dels impostos muni-
cipals bàsicament per dues 
raons :
- Perquè es té el control dels 
padrons municipals (que 
representen la major part d’in-
gressos de l’ajuntament) amb 
disponibilitat immediata.
- I en segon lloc perquè des 
de la proximitat és molt més 
fàcil fer una política de recap-
tació adequada als interessos 
i necessitats de la ciutadania.

E

Raons plenament vigents en 
l’actualitat, com ho demos-
tren les nombroses mesures 
d’ajut social que vam dur a 
terme mitjançant el servei de 
recaptació en l’anterior legis-
latura. Mesures que van ser 
pioneres en aquell moment i 
que ara -seguint el model de 
Castellar- ja duen a terme 
altres municipis.
Passar la gestió del servei 
de recaptació a la Diputació 
no estalvia diners a l’Ajunta-
ment  (com ens vol fer creure 
el PSC), i també val la pena 
saber que la Diputació no 
accepta el pagament dels 
impostos en efectiu ni farà 
les bonificacions i fracciona-
ments que es feien fins ara.
A l’anterior legislatura ja vam 
estudiar les diverses possi-
bilitats que la llei et permet 
per gestionar els impostos i, 
després d’estudiar-ho a fons 
vam tenir clar que el millor 
pels castellarencs i castella-
renques era que ho fes direc-
tament l’ajuntament. La valo-
ració que en fem ara és la 
mateixa, les condicions no 
han canviat, i des d’ERC con-
siderem que l’Ajuntament té 
personal prou qualificat per 
assumir la gestió de la recap-
tació d’impostos
Entenc les pressions que 
hagi pogut tenir l’equip de 
govern per part del PSC i de 
la Diputació, però els seus 
arguments no s’aguanten per 
enlloc, de fet, són els que lite-
ralment consten en el model 
de conveni estàndard que té 
la Diputació, i no responen als 
interessos de Castellar.
El que no entenc és perquè L’Al-
traveu va donar suport a la pro-
posta del PSC, ja que en el Ple 
no ho van argumentar de cap 
manera, més ben dit, en aquest 
punt ni van intervenir.
En definitiva, des d’ERC creiem 
que aquesta decisió presa pel 
PSC i per L’Altraveu és un mal 
negoci per als castellarencs i 
castellarenques. 

*Portaveu del grup municipal 

d’ERC
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en aviat podrem 
començar a seguir des 
dels debats polítics 
municipals i els plens 

com s’engega de veritat la maqui-
nària de l’Ajuntament per arribar 
a la fita urbanística i transforma-
dora de dos sectors importants 
de Castellar. L’un a Can Carner, 
davant del Viena, i l’altre al pla de 
la Bruguera. Estem parlant de les 
Àrees Residencials Estratègiques 
(ARE). Concretament a Castellar, 
dues Àrees que englobaran un 
total aproximat de 600 habitatges. 
Més enllà d’explicar la complicada 
trama de procediments i de gestió 
que s’iniciarà en els propers plens, 
de modificacions del pla general 
i altres instruments urbanístics, 
i que l’equip de govern ja expli-
carà convenientment, el que inte-
ressa que sapiguem tots plegats és 
que pugem al carro d’un projecte 
que incrementarà en 600 habitat-
ges més el poble; que sota el lema 

l senyor López , ante-
rior director en el 
Casal de Vacances i 
professional d’educa-

ció en un centre privat i actual 
regidor de CDC, condició a la que 
no fa referència en el seu article, 
reflexiona a L’Actual sobre el 
casal de vacances  que acaba de 
començar.
Algunes de les seves afirmacions 
són compartides: parlem d’EDU-
CACIÓ, per aquesta raó la respon-
sabilitat ha passat de la regidoria 
d’Esports (criteri de l’anterior 
equip) a la regidoria d’Educació.
També compartim l’afirmació que 
tenim un gran col·lectiu de pro-
fessionals. Tingui també la segu-
retat  que l’Ajuntament donarà tot 
el suport logístic i d’infrastructu-
res per aconseguir que aquesta 
edició sigui encara millor que les 
anteriors.
També estem convençuts, com 
sembla que està el senyor López, 
que els governs d’esquerres i pro-
gressistes són més sensibles als 

Casals d’estiu

No ho entenc!

Reflexions municipals

Una hipoteca 
molt elevada

  Antònia Pérez*

 Salva Solé

 Jordi Román*

 Gemma Perich*

E

C

E

B

temes socials en general i d’edu-
cació en particular, de manera 
que tampoc en aquest tema ens 
costarà posar-nos d’acord. 
Com que la nostra filosofia no és 
trencar amb tot, sinó aprofitar tot 
el que es feia bé no hem tingut cap 
problema en aprofitar programa-
cions i feina feta dels anys anteri-
ors.
El que també forma part de la 
nostra filosofia és racionalitzar 
els serveis municipals des del 
punt de vista funcional i també de 
l’econòmic. Els mitjans són dels 
ciutadans de Castellar i nosaltres 
només som administradors. La 
nostra obligació és donar millor 
servei i si és possible a un cost 
més baix.
Perquè, és lògic que:
- Un treballador municipal agafi 
excedència per treballar al casal i 
l’ajuntament hagi de contractar a 
un altre per substituir-lo?
- És normal calcular l’estructura 
de monitors, directors, coordi-
nadors... abans de conèixer el 
nombre d’usuaris?
- Un servei que costa diners a 
l’ajuntament és normal que estigui 
obert al mateix preu a qualsevol 
usuari d’altres municipis?

Hem funcionat sempre com si 
fóssim rics i no ho som, això 
explica en part el dèficit generat 
per l’equip anterior. El dèficit del 
Casal d’Estiu tal i com estava 
estructurat per l’equip de govern 
anterior va ser l’any passat de 
gairebé 177.000 euros, xifra que 
puja a més de 283.000 euros si 
sumen el cost de dedicació dels 
tècnics de Joventut i Esport i el 
personal de Recursos Humans.
Estigui tranquil, senyor López, 
malgrat que vostè no participi 
(coses de la incompatibilitat) el 
Casal d’Estiu serà un referent 
per la seva qualitat, millorarem 
el servei i serà molt menys costós 
per la butxaca del castellarencs.
Per cert, el model de comunica-
ció, també l’hem racionalitzat i és 
bastant més barat, més democrà-
tic i més participatiu  que l’ante-
rior,  el Casa de la Vila.
I respecte als viatges a Lahiguera 
només tinc constància del que van 
organitzar els seus companys de 
grup quan tenien la responsabili-
tat de govern. Els dos que ha fet 
l’alcalde Ignasi Giménez se’ls ha 
pagat de la seva butxaca.

*Regidora d’Educació

de fer habitatge públic, la meitat 
d’aquests 600 serà habitatge privat 
a preu de mercat, i l’altra meitat serà 
a preu concertat. 
Per què ha de fer Castellar aquest 
esforç? A canvi de què? Doncs a 
canvi de no tenir  camp de futbol 
durant un temps; a canvi d’ubicar 
bastants habitatges dins el camp de 
futbol actual;  a canvi d’una hipoteca 
de futur  que serà no disposar d’es-
coles per a aquests nous habitatges. 
Com a contrapartida tindrem tres 
espais per a equipaments, dos d’ells 
petits (que encara no se sap a què 
es destinaran, perquè una escola no 
hi cap...) i un altre per al nou camp 
de futbol (que no caldria, perquè ja 
en tenim un). Val la pena?
Sempre hem dit que s’ha de fer habi-
tatge públic (i per això en vam fer 
quan governàvem), però de forma pla-
nificada en el temps, majoritàriament 
en parcel·les públiques que no com-
portin l’obligació de construir també 
habitatge lliure. I no a un preu tan alt. 
Si les ARE són una oportuni-
tat, ho veurem en el futur. De 
moment, començarem l’estiu 
amb una bona hipoteca, i nosal-
tres no la subscriurem. 

*Regidora de CiU

omençaré aquesta 
carta dient que 
després de molt 
temps notant com 

em pujaven les glopades pel coll, 
per fi em disposo a vomitar. Sí, 
sí a VOMITAR la meva misèria 
humana com dirien alguns, per 
tant qui no es vulgui esquitxar 
que deixi de llegir ara, en aquest 
punt. Primer de tot dir que estic 
indignat, indignat per moltes 
coses, però comentaré tan sols les 
que es refereixen al nostre poble. 
Algú pensarà que mossego la mà 

ls regidors de l’oposició 
recentment han demanat a 
l’equip de govern que s’apli-
qui el pacte contra el transfu-

guisme. Aquesta decisió em mereix tots 
els respectes, però els hi diria que no 
pateixin, aquest pacte existeix i s’aplicarà 
quan existeixi un cas de transfuguisme 
al nostre municipi. En aquest debat, no 
vull ser més pesat, crec que ja ho he dit 
múltiples vegades; un trànsfuga és aquell 

que em dona de menjar però hi ha 
coses que no puc entendre.
M’indigna sentir a tots els grups 
municipals (excepte al PSC, que 
ja li està bé) com es queixen del 
regidor no-adscrit (terme legal 
per definir els trànsfugues); es 
queixen i s’omplen la boca dient 
que això no està bé, però no fan 
res per evitar-ho, de fet alguns 
ja es freguen les mans pensant 
en  la propera campanya electo-
ral, i els altres, el PSC, ja els està 
bé perquè van aprovant tot el que 
els ve de gust sense haver d’ar-
ribar al consens que el poble de 
Castellar ha encarregat per tota 
la legislatura a l’equip de govern. 
Bé, doncs, tots contents, però no 
ens enganyem, la gent va votar 

que es canvia de partit polític tot provo-
cant canvis d’alcaldia, sinó quin sentit té? 
La realitat, és que a data d’avui jo estic 
a l’oposició, no formo part de cap partit 
polític, i a Castellar governa el mateix 
partit que va guanyar les eleccions, així 
on és el transfuguisme?
La veritat és que tant Convergència i Unió 
com Esquerra Republicana no han accep-
tat la seva derrota. Ells des de la mateixa 
nit electoral es troben en un procediment 
constant de campanya, de dura oposició 
crítica i de desprestigi al govern, on l’únic 
interès no és el benefici municipal i per a la 
ciutadania, sinó posar el màxim de traves 
i fer perdre votacions a l’equip de govern. 

perquè aquesta acta de regidor 
fos per CIU i no per a una persona 
en concret (que les llistes electo-
rals són tancades eh!), és més 
m’indigna que una part dels meus 
impostos vagi a parar al sou d’una 
persona que fa trampes, perquè 
en el fons tothom sap (també el 
regidor en qüestió i l’equip de 
govern) que el que estan fent és 
fer trampes. Potser si no es pot 
fer que torni l’acta de regidor 
legalment, sí que es pot forçar 
moralment (si és que encara n’hi 
queda) amb, no sé, uns quants 
centenars de firmes, escoltant 
tota la gent que pensa com jo un 
dia de ple o fins i tot convertint la 
bústia de l’ajuntament en una pila 
de cartes explicant al regidor i a 

Fins i tot jo, amb la meva posició de regidor 
no adscrit no deixo de ser per ells un ins-
trument més per a desgastar a l’equip de 
govern. Per tant, vist que no saben fer 
oposició seria millor que concentressin els 
seus esforços en renovar i estructurar el 
partit internament i buscar nous candi-
dats per a les eleccions del 2011.
Aquesta oposició tan frustrada i basada en 
la demagògia els està fent perdre l’orien-
tació del que és la democràcia. No sé quin 
grau de desesperació han de tenir quan fins 
i tot volen vulnerar els meus drets cons-
titucionals. Em neguen el dret a la parti-
cipació, article 23 de la Constitució espa-
nyola i article 29 de l’Estatut d’Autonomia 

l’alcalde (que ja va sent hora que 
deixi de delegar les seves respon-
sabilitats) que el poble de Caste-
llar no està d’acord amb aquesta 
situació.
Oh que bé! Continuem: estic indig-
nat amb tot el tema de la setena 
escola, i ara amb l’anunci a tot 
color del camí escolar de l’Emili 
Carles Tolrà. EP! Que em sembla 
fantàstic el camí escolar, n’hi 
hauria d’haver un a cada escola, 
però què farem amb la setena 
escola? Tallarem la ronda? De les 
vuit del matí fins les nou? Perquè 
també són nens i nenes del nostre 
poble i tenen els mateixos drets 
que els altres, oi? Això sí, podran 
fer plàstica a la Molcasa, que bé!
Voldria parlar de moltes més 

de Catalunya, drets fonamentals i lliber-
tats públiques bàsiques, això són partits 
democràtics? Volen aprovar el Consell de 
Cultura i de Comunicació on quedo exclòs. 
És més, aquests consells són de caràcter 
consultiu i no vinculant, això implica que 
qualsevol acord o decisió haurà de passar 
per ple municipal, i el més curiós de tot 
és que volen permetre la participació a 
tothom excepte la meva. 
Sembla ser que hi ha una cosa que no 
entenen o no volen entendre, que els 21 
regidors que formem l’Ajuntament tenim 
els mateixos drets. 

*Regidor no adscrit

coses, com Can Bages, les ARES, 
el famós semàfor que fa que un 
trajecte de dos quilòmetres es 
faci en mitja hora (quina tela!, 
com diria el regidor) o l’entrada 
del municipi, ADSCRIT a Caste-
llar, de Sant Feliu del Racó, on és 
un continu circuit de ral·lis tot i 
les contínues queixes formulades, 
fins que  passi alguna cosa, però 
en fi com tot. Potser si ens féssim 
trànsfugues ens farien més cas 
(Sant Feliu INDEPENDENT!).
Bé com deia, ja acabo, no sense 
deixar sortir l’última glopada i la 
que de segur farà que se’m senyali 
pel carrer: A MI NO M’AGRA-
DEN LES SARDANES, VISCA 
LA RUMBA CATALANA.
Oh, que bé que m’he quedat! 
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MOTOR

Les 24 hores no es resisteixen

Els pilots de Castellar del Vallès 
van aguantar amb nota les 24 
hores de resistència de motoci-
clisme disputades al Circuit de 
Catalunya dissabte i diumenge 
passat. Tots van acabar. David 
Jaén, Toni García i l’equip del 
KTD’N 69 format íntegrament per 
pilots de Castellar van superar les 
24 hores. Per alguns, com també 
és lògic en una prova d’aquestes 
característiques, els problemes 
van estar a l’ordre del dia.

El castellarenc que va acabar 
més a prop dels primers lloc va 
ser David Jaén, que competia amb 
l’equip de l’IES Castellarnau de 
Sabadell. Jaén i el seu equip van 
acabar en el setè lloc de la general, 
a unes 30 voltes del primer, i en 
segona posició de la categoria. L’es-
cuderia sabadellenca competia en 
Superstock i va aconseguir situ-
ar-se entre els millors gràcies a un 
bon treball d’equip.

Les 24 Hores Frigo del Circuit 

  Jordi Mas

  Jordi Mas

  A dalt, Jaén (quart per la dreta) al podi de Superstock. A baix els KTD’N, i a la dreta García en un canvi.  || cedIdes

de Catalunya van tornar a alçar 
com a vencedor l’equip Suzuki 
Català per quart any consecutiu. 
El circuit va registrar unes 22.000 
persones al llarg de setmana, que 
consoliden la prova com un dels 
esdeveniments per excel·lència del 
motor català.

L’actuació castellarenca la va 
completar el pilot Toni García, que 
amb l’equip Control 2000 Team va 
acabar al lloc 26 de la classificació 
general. Tot i rodar amb temps per 
situar-se entre els cinc primers de 
la general, aquest equip va tenir 
molts problemes en els canvis i els 
repostatges i va perdre un temps 
valuosíssim que li va costar al final 
un bon grapat de posicions.

Per últim, el KTD’N 69, format 
per Josep María Martín, Jordi Cla-
riana, Rafa Martínez i Ferran Clu-
sellas va acabar al lloc 34 de la 
classificació general. L’equip caste-
llarenc també va tenir problemes 
durant la cursa de resistència, però 
finalment van poder completar l’ob-
jectiu de la majoria d’equips partici-
pants: acabar les 24 hores. 

García ja vol guanyar

  Toni Garcia competint. || X-BIKe

El Campionat del Mediterrani 
de Velocitat (CMV) torna a 
escena i Toni García ha tingut 
aquesta setmana per canviar 
el xip de la resistència pel de 
la velocitat. El castellarenc 
disputa aquest cap de setmana 
la quarta prova de la catego-

ria Extrem al circuit d’Alba-
cete amb ganes d’aconseguir 
ja la primera victòria. García 
acumula dos podis consecutius 
en les darreres proves a Alcar-
ràs i Cartagena, i espera estar a 
la cursa de diumenge amb ritme 
dels de davant. “L’assignatura 
pendent és la sortida. Si surto 
bé no hauré de remuntar i 
tindré opcions de victòria”, 

explica García. El pilot d’X-Bike 
és segon de la general del cam-
pionat amb 40 punts, i es troba 
a 14 punts del líder, Joan Palli-
cer. Quan acabi la prova d’Al-
bacete el pilot de Castellar ja 
haurà de pensar en la següent, 
ja que el dia 20 d’aquest mes es 
disputarà la cinquena i ante-
penúltima prova puntuable del 
CMV al Circuit de Catalunya. 
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FUTBOL SALA

  Jordi Mas

  Jordi Mas

Els fitxatges, al setembre Tornen les 16 hores 
de futbol sala

L’Athlètic retocarà el nom

No hi ha moviment al Futbol Sala 
Castellar. Al marge del fitxatge del 
nou entrenador, Manolo Maceiras, 
la composició de la plantilla del 
primer i del segon equip no s’aca-
barà de definir fins la tornada de 
vacances. I és que el temps juga a 
favor del conjunt taronja-i-negre. 
El Futbol Sala Castellar -i també 
l’Athlètic- no començarà la com-
petició a Primera Divisió fins el 
mes d’octubre. Durant el mes de 
juny, el club ha tingut jugadors a 
prova, però no es concretaran les 
altes fins la primera quinzena de 
setembre.

L’entitat té previst fer 
entre cinc i sis fitxatges, que se 

Una de les entitats esportives més 
joves del poble, l’Athlètic Club Cas-
tellar de futbol sala, ja comença 
a preparar-se per commemorar 
els cinc anys de la seva fundació. 
Serà d’aquí menys d’un any, però 
des del club ja s’està pensant en 
com ho celebraran.

A més d’altres actes i cele-
bracions que el club anirà perfi-
lant durant els propers mesos, 
l’Athlètic ja té pensat un canvi de 

 La resta de la plantilla s’acabarà de definir després de vacances. || j. graells

 L’Athlètic estrenarà nom. || j. g.  Una imatge de les 16 hores juvenils disputades fa dues setmanes. || j. g.

Amb l’èxit recent de les 16 
hores juvenils, organitzades 
fa dues setmanes, el Futbol 
Sala Castellar ja ho té tot a 
punt perquè demà comencin 
al pavelló Joaquim Blume les 
16 hores sèniors de futbol sala. 
Els horaris seran els mateixos 
que  en el torneig predecessor. 
A les vuit del matí es donarà el 
tret de sortida i s’acabarà a les 
dotze de la nit. Quan acabi la 
final del campionat, es passarà 
a fer l’entrega de premis als 12 
equips participants.

La majoria d’equips que 
integren el torneig ja han par-
ticipat en el Campionat Social 
d’enguany, com per exemple els 
campions de Primera i Segona 
Divisió de la tercera fase, el Cas-
tellar Amigó i l’Atlético Almen-
dra. A més, també hi haurà dos 
equips de fora de Castellar que 
completaran el quadre: la Caixa 
Sabadell i el Sant Andreu de la 

En motiu dels cinc anys del club es passarà a dir Athlètic 04 Castellar

El Futbol Sala 
Castellar farà entre 
cinc i sis fitxatges 
després de vacances

sumaran als jugadors que s’han 
quedat de la temporada passada 
i a les tres incorporacions que ha 
portat el nou entrenador. Macei-
ras ha portat dos joves jugadors 
sabadellencs a Castellar, Marc 
Bros i Pau Calvet, a més del fit-
xatge de Jordi Estop, que ja ha 
jugat en dues ocasions anteriors 
a la disciplina taronja-i-negre. De 
l’equip de la temporada passada 
hi ha la continuïtat assegurada 
dels porters Ruben i Manel, i  dels 

jugadors de pista Joaquim, Raul i 
Joan. A partir d’aquí el club deci-
dirà el setembre la resta dels fit-
xatges per acabar de confeccionar 
la plantilla dels equips ‘A’ i ‘B’.

Tots els equips del club tor-
naran a la feina el dia 2 de setem-
bre. Els quedarà més d’un mes 
per al principi de lliga, però ja 
es començaran a preparar pel 
primer compromís de la tempo-
rada, que seran els partits de la 
Festa Major. 

nom per diferenciar-se més del 
nom oficial del club d’atletisme, 
el Club Atlètic Castellar. En motiu 
del cinquè aniversari del seu any 
de fundació, el 2004, els groc-i-
negres incorporaran el signe 04 al 
seu nom. Per tant, es passarà a dir 
Athlètic 04 Castellar Futbol Sala. 
El canvi es durà a terme a final de 
la propera temporada, quan coin-
cidirà amb els cinc anys de la fun-
dació. / j. m. 

Barca. Els participants es dividi-
ran en tres grups de quatre equips 
cada un, i el primer de cada grup i 
el millor segon es classificaran per 
disputar les semifinals. Enguany 
el club ha donat preferència d’ins-
cripció als equips de la lliga social, 
i no descarta convertir-les en 24 
hores en un futur.

les federades han d’esperar || 
Un dels reptes encara pendents 
del FS Castellar per als propers 
mesos és organitzar unes 16 
hores federades. En una primera 
idea, l’entitat volia fer-les ara al 
juliol, però finalment està estudi-
ant fer-les el mes de setembre. És 
quan els clubs tornen de vacan-
ces i comencen a preparar-se per 
la propera temporada. Les com-
peticions de futbol sala s’inicien a 
principis d’octubre, i des del club 
pensen que és un bon moment 
perquè els clubs que juguen com-
petició federada es posin en forma. 
Si no, també s’estudien altres pos-
sibilitats, com fer unes 16 hores 
d’equips cadets o alevins. 
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Debut contra el Sant Feliu

La UE Castellar començarà i acomiadarà 
la temporada al Pepín Valls. L’equip de Javi 
Alba debutarà en la primera jornada de lliga 
contra el Sant Feliu de Codines, que prové de 
Segona Territorial. La competició s’iniciarà el 
14 de setembre i s’acabarà el 31 de maig, quan 
els castellarencs rebran a casa Les Franque-
ses. L’equip que entra a formar part del grup 
4 respecte la primera llista provisional és el 
Molletenc. Finalment, el Cerdanyola se’n va al 
grup tercer i Lliçà d’Amunt al grup 2.

Aquesta serà la configuració definitiva 
dels grups si no prospera el recurs presentat 
per l’Esparreguera a partir d’uns incidents 
en el partit corresponent al grup 3 que l’en-
frontava al Vilanova ‘B’. El Tribunal Català de 
l’Esport ha admès a tràmit el recurs i si el cas 
es resol a favor del conjunt del Baix Llobregat 
l’inici de les competicions territorials perilla.

També hi ha definit el calendari d’amis-
tosos que farà la UE Castellar. La pretem-
porada començarà el 20 d’agost i els tres 
primers enfrontaments seran fora de casa 
contra el juvenil de Divisió d’Honor de l’Eu-   L’estrena serà al Pepín Valls. || j.g.

‘Piti’ seguirà al Gavà

El castellarenc Pere ‘Piti’ Belmonte seguirà 
un any més al Gavà de Segona ‘B’, que ha 
estat a punt d’ascendir a la divisió de plata 
del futbol espanyol aquest any. ‘Piti’, de 34 
anys, encara té un any més de contracte 
amb el club del Baix Llobregat i vol com-
plir-lo i després decidir el seu futur. El fut-
bolista no es planteja penjar les botes si es 
troba “bé físicament”, tot i que vol comen-

FUTBOL Rovira suma la
desena victòria
seguida del 2008

La tennista Marta Sans 
s’imposa a l’Ametlla

Esteve Torras pot 
guanyar el GolfClass

El castellarenc Alan Rovira va guanyar 
diumenge passat la primera prova de 
l’Open d’Andorra de biketrial fet a la 
zona de Pal en acabar les 15 zones del 
circuit amb 43 peus. Amb aquest triomf 
Alan Rovira, de només cinc anys, segueix 
comptant les seves participacions per vic-
tòries aquest any 2008. La propera prova 
pel pilot de Castellar tornarà a ser al país 
dels pirineus, en aquest cas a Sant Julià 
de Lòria, el 27 de juliol, corresponent a la 
Copa Andorrana de Biketrial. 

La tennista del Club Tennis Castellar 
Marta Sans va vèncer el passat cap de 
setmana el torneig de l’Ametlla del Vallès 
en superar a la final a la número 1 del club 
local per 6-1 i 6-3. El que en un principi 
sembla un passeig per a la castellarenca 
es va acabar complicant, ja que a mig 
partit Sans va tenir una indisposició que 
va estar apunt de fer-la abandonar. Sans 
però, es va poder recuperar per acabar 
guanyant la final. 

El golfista castellarenc Esteve Torras 
disputarà aquest cap de setmana l’úl-
tima prova del GolfClass a Torremi-
rona amb el títol de handicap superior 
a tir. Torras comanda la classificació 
general amb 235 punts, i avantatja en 
vuit punts al seu principal persegui-
dor, Ramon Martínez, i en 12 al tercer, 
Òscar Méndez. El castellarenc en 
tindrà prou si Martínez no fa una actu-
ació estel·lar per assegurar-se el títol 
de la categoria. 

  ‘Piti’ Belmonte al campus. || j.g.

Ue - s.F. codines
Berga - Ue

Ue - Marganell
Barberà - Ue

Ue - san lorenzo
júnior - Ue

gironella - Ue
Ue - Molletenc

tona - Ue
Ue - taradell

avià - Ue
Ue - puigreig

aiguafreda - Ue
Ue - vilanova
tibidabo - Ue

Ue - oló
Franqueses - Ue

25 gener
01 Febrer
08 Febrer
15 Febrer
01 Març
08 Març
15 Març
22 Març
29 Març
05 abril
19 abril
26 abril
03 Maig
10 Maig
17 Maig
24 Maig
31 Maig

2a volta

14 setembre
21 setembre
28 setembre

05 octubre
12 octubre
19 octubre
26 octubre

02 Novembre
09 Novembre
16 Novembre
23 Novembre
30 Novembre
07 desembre
14 desembre
21 desembre

11 gener
18 gener

1a volta

PRETEMPORADA

CALENDARI 2008 - 2009

europa juv. - Ue
llinars - Ue
Barceloneta - Ue
3x1 romànica-sabadell “B”
Ue - ripollet
3x1 sabadell - gavà/gramenet

23 agost
30 agost
31 agost

06 setembre
07 setembre
11 setembre

 Jordi Mas

 Redacció

ropa, el Llinars de Segona Territorial, i el Bar-
celoneta de Preferent. Els castellarencs faran 
un 3x1 el setembre a La Romànica, i el primer 
amistós a casa serà el 7 de setembre contra el 
Ripollet de Salva Tirado. El Torneig Vila de 
Castellar tindrà com a convidat el Sabadell, i 
el club està pendent de Gramenet o Gavà per 
completar el triangular.

catena també entra || El castellarenc de 19 
anys Ferran Catena jugarà a la UE Castellar 
la temporada que ve. El sisè fitxatge ocupa 
el lloc de lateral i d’interior dret, i prové del 
juvenil de Nacional del Jabac-Terrassa. 

çar a orientar la seva carrera cap a les ban-
quetes. S’acaba de treure el tercer nivell 
del carnet d’entrenador, i la propera tem-
porada ajudarà Pere Invernón com a tècnic 
assistent al segon equip del Castellar.

Belmonte ha estat un dels convidats 
al campus de la UE Castellar. El migcen-
tre del Gavà va fer una xerrada aquest 
dimarts amb els alumnes del campus, i ahir 
era previst que l’altre castellarenc que juga 
a Segona ‘B’, el porter de la ‘Grama’ Dani 
Barragán, visités el campus. 
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BÀSQUET

Renovació total al femení

L’última jugadora que quedava 
de l’any passat al sènior femení 
del CB Castellar, Mireia Cap-
devila, tampoc continuarà a 
la Segona Catalana. Capdevila 
marxa del Castellar per provar 
sort al Club Natació Terrassa, 
que es troba una categoria més 
amunt que el conjunt groc-i-
negre, a Primera Catalana. La 
baixa de la base castellarenca 
farà que el sènior ‘A’ del CB Cas-
tellar sigui nou de cap a peus. 
Des de l’última jugadora fins a 
la persona que ocuparà la ban-
queta groc-i-negra.

Qui està més a prop de con-
vertir-se en el nou entrenador 
de les noies és Fernando Flores. 
Tot i que la passada temporada 
la va començar al Club Natació 
Tàrrega de Primera Catalana 
-on va coincidir amb el coordi-
nador Jordi Juste-, els últims 
mesos va agafar el JET de Ter-

Mireia Capdevila se’n 
va al CN Terrassa i 
l’equip femení serà 
totalment nou

rassa de Copa Catalunya per 
intentar-lo salvar del descens 
de categoria. I ho va aconseguir. 
Flores té un principi d’acord amb 
el club, aquest vespre ja dirigirà 
un entrenament amb les jugado-
res, i és possible que també avui 
mateix acabi de tancar el seu fit-
xatge per dirigir l’equip femení 
la propera temporada.

dotze jugadores || Tot l’equip 
estarà format per jugadores de 
casa. En total seran dotze, i no 
és previst que hi hagi cap més 

 Jordi Mas

  Mireia Capdevila. || josep graells

fitxatge. A excepció de Maria 
Paez i Vanessa Calvo, que no 
segueixen, totes les jugadores de 
la plantilla del sènior ‘B’ femení 
d’aquesta passada temporada 
passaran a formar part del nou 
Segona Catalana. Només hi 
haurà una novetat: la de la júnior 
Carlota Puig, que completarà 
les dotze jugadores que comen-
çaran la temporada el mes de 
setembre. El futur sènior del CB 
Castellar va acabar la tempo-
rada passada en quarta posició 
de Tercera Catalana. Enguany, 
amb un any més d’experiència, 
intentaran fer un bon paper una 
categoria més amunt. 

Atents al bombo de Copa

La llista d’equips que conforma-
ran els dos grups de la Copa Cata-
lunya masculina s’està demo-
rant. La Federació Espanyola de 
Bàsquet encara no ha tancat les 
categories LEB i EBA, i per tant, 
encara no hi ha la relació dels 
equips que jugaran a Copa Catalu-
nya amb el sènior masculí del Club 
Bàsquet Castellar. I és que per 
falta de pressupost alguns clubs 
no podran mantenir-se en algunes 
categories superiors i hi hauran 
de renunciar. Això està obligant 
a fer feina extra als òrgans fede-
ratius per quadrar tota l’estruc-
tura competitiva de bàsquet de 

 Jordi Mas
l’any que ve, i fins que la Federa-
ció Espanyola no tanqui els seus 
grups la catalana no podrà fer el 
mateix.

Això pot ser altament bene-
ficiós per equips com el CB Cas-
tellar, ja que en la composició final 
de la Copa Catalunya també hi pot 
haver alguna sorpresa. Equips 
que en principi han d’estar a 
Copa l’any que ve podrien perdre 
la categoria, i els jugadors de la 
seva plantilla seran molt apetito-
sos pels clubs que encara busquen 
jugadors, com és el cas del Caste-
llar. La llista dels grups de Copa 
Catalunya havia de sortir aquesta 
setmana -que encara no es des-
carta-, però les demores federati-
ves poden acabar posposant fins 

a dues setmanes la sortida de les 
llistes.

De moment els entrenadors 
Joaquim Pérez-Alarcón i Sergi 
Sánchez continuen fent tasques 
de captar jugadors per tancar la 
plantilla, però les negociacions 
encara no han fructificat. El CB 
Castellar 2008-2009 està com-
posat de moment per set juga-
dors: els bases Adrià Mesa i Àlex 
Morató, els escortes Xavi Esteve 
i Oriol Parcerisa, l’aler Lisard 
Ruiz, i els pivots Carlos Carrasco 
i ‘Chus’ Zoyo. La prioritat ara 
passa per fitxar un aler, i l’equip 
tècnic espera tancar-lo abans que 
acabi la setmana. Mentrestant, 
segueixen molt atents a l’inici de 
la cacera. 

El club està parlant 
amb l’exentrenador 
del JET a Copa per 
portar les fèmines

SÈNIOR FEMENÍ
SEGONA CATALANA

Base

Escorta

Aler

Pivot

estel cornet
vanesa rus

alba rosell
sarai Budia

Mireia Félez
Imma domènech
alba Martí
carlota puig

emma agra
paola agoiz
esther colldeforns
sandra pagès
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ATLETISME

CLASSIFICATS

El testimoni de la velocitat

  L’equip juvenil de relleus amb Víctor Candela, Marc Gómez, Albert Moreno i Dani Gómez. || j.g.

Quatre joves que segueixen fent histò-
ria. Els atletes del Club Atlètic Caste-
llar Víctor Candela, Dani Gómez, Marc 
Gómez i Albert Moreno van quedar 
setens aquest dimecres en la prova de 
4x100 relleus dels Campionats de Cata-
lunya absoluts disputats a les pistes d’at-
letisme de Serrahima, a Barcelona. Una 
posició formidable tenint en compte que 
són atletes en edat juvenil, i estaven dis-
putant uns campionats absoluts contra 
atletes d’edat molt superior i molt més 
experimentats.

En una prova clarament dominada 
pels atletes del FC Barcelona amb una 
marca de 42’’08, els castellarencs es van 
quedar fins i tot a prop dels llocs de podi. 
Moreno, Candela i els dos Gómez van 
fer una marca de 44’’63, millorant el seu 
registre en quatre dècimes, i acostant-se 
a menys de quatre dècimes del podi del 
Campionat de Catalunya de relleus, que 
va quedar en 44’28.

El CAC ha aconseguit formar un 
grup de relleus que, a hores d’ara, ocupa 

 Jordi Mas

L’equip juvenil de 4x100 relleus del Club Atlètic Castellar es fa entre els millors en l’absolut català amb un setè lloc

el segon lloc de Catalunya juvenil i el 
quart d’Espanya. Amb joventut i una 
bona tècnica ha aconseguit fer-se entre 
els millors del país tot i que dos dels cor-
redors no són estrictament velocistes. 
L’especialitat d’Albert Moreno són els 
400 metres llisos, i la de Dani Gómez són 
els 400 metres tanques. No obstant, han 
format un grup jove i amb un futur bri-
llant per endavant.

desconcert a l’estatal || El mateix equip 
de relleus format per Víctor Candela, Dani 
Gómez, Marc Gómez i Albert Moreno es 
va quedar sense poder participar als Cam-
pionats d’Espanya d’Almeria disputats el 
passat cap de setmana. Un error en les ins-
cripcions de la Federació Catalana va fer que 
equips catalans amb la mínima per partici-
par-hi es quedessin sense representació a les 
proves de relleus.

Els dos atletes del CAC que no van tenir 
complicacions per competir van ser Albert 
Moreno i Alexandra Bayo. Moreno va ser 
l’onzè d’Espanya a la prova dels 400 metres i 
es va quedar a les portes d’accedir a la final. 
Bayo, amb molèsties físiques, va quedar 
setzena en la prova de salt de perxa. 
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Iniciativa per promocionar 
els músics joves locals

“L’objectiu és que hi hagi més 
cultura musical entre els joves”, 
afirmava Alba Cardona, la respon-
sable del concert de grups locals 
que va tenir lloc divendres passat, 
a dos quarts de deu del vespre, a la 
Sala de Butxaca de l’Ateneu.

Era la primera vegada que 
s’organitzava un concert d’aquest 
tipus. De les tres formacions que 
havien d’actuar, només una ho va 
fer, finalment. Va ser el grup Víndic, 
format per 5 components. Després 
de la seva actuació, d’altres joves 
músics van pujar a l’escenari durant 
una estona per ser els protagonistes 
d’una jam session, que es va allargar 
fins les dotze de la nit.

La idea va néixer ara fa dos 
mesos, iniciativa de la mateixa Alba 
Cardona. Ella buscava un espai 
perquè els grups que assajen sovint 
oferissin el seu repertori en públic, 
amb la intenció també de potenciar 
l’oferta musical jove. “Hi ha molta 
gent a Castellar que toca algun 
instrument de forma no profes·
sional, molta més de la que ens 
pensem”, deia Cardona.

Ella és tècnica de so, especialit-
zada en el directe. Té tant sols 19 anys 
però molta empenta. Està força acos-
tumada a viure concerts en directe ja 
que el seu pare és cantautor. Fins ara, 
però, sempre ho havia viscut com a 

‘No ens agrada etiquetar el nostre estil 
de música’, explica el grup Víndic

Els components del grup 
castellarenc Víndic són 
Tomas Rooney, a la veu; 
Carles Modinos, al baix; Xavi 
Nicolas, a les percussions; 
David Ros, al teclat; i Javi 
Garcia, a la guitarra. Diven-
dres va ser la primera vegada 
que actuaven tots cinc 
junts, tot i que, per separat, 
fa un any i mig que toquen. 
Assajen poc, per incompa-
tibilitat d’horaris, i ho fan a 
casa del Javi. Han participat 
en un concurs de cantautors 
a Viladecans fa un parell de 
setmanes. De moment, ja 
tenen tres temes gravats. 

Són gravacions d’estudi que 
van presentar en un concurs 
de cantautors de Barcelona. 
Interpreten cançons d’estil 
de música rock, tot i que 
no els agraden gaire les 
etiquetes. La veu recorda la 
de Bunbury, el baix recupera 
el so de Red Hot Chilli 
Peppers i la guitarra rep 
influències de Quimi Portet, 
Fito i José González. Van 
començar fent temes propis 
però ara també fan versions. 
Creuen que l’iniciativa de 
l’Alba és increïble, ja que va 
unir  moltes persones joves 
interessades en la música.

part del públic, no com a tècnic.
Divendres va ser l’encarregada 

d’organitzar l’acte, tant tècnicament 
com en la producció i elaboració dels 
cartells.  “Vaig demanar l’espai a 
l’Ajuntament i em van oferir l’Es·
bart. També em van cedir tot 
l’equip de so”. Els seus amics la 
van animar a fer-ho. L’experiència 
d’aquest primer concert va ser molt 
positiva, tant pel públic que va assis-
tir-hi com pels músics que van pujar 
a l’escenari. “Per ells, aquesta és 

una oportunitat per trobar·se i 
compartir experiències, per evolu·
cionar”, explicava l’Alba.

L’objectiu de la jove és donar 
continuïtat a aquest tipus de con-
certs, oferint periòdicament diver-
ses propostes joves. De moment, 
han sorgit algunes traves per una 
nova data, ja que hi va haver alguns 
veïns que, divendres, van quei-
xar-se a l’Ajuntament per culpa del 
soroll que es va generar al carrer un 
cop finalitzat el concert. 

 Marina Antúnez

La idea va sorgir fa dos mesos 
amb la intenció de potenciar 
l’oferta musical jove

Molts dels grups assajen 
sovint però no tenen prou 
espais on tocar en públic

  Imatge d’Alba Cardona, responsable del concert de grups locals. || j. g.

  Moment del concert de divendres 4, amb el grup Víndic. || jep cardoNa



CULTURA

20 de l’11 al 17 de jUlIol de 2008· castellar del vallès

El jazz i el flamenc són les 
properes cites de juliol

El proper concert de les Nits 
d’Estiu és farà avui mateix, a 
dos quarts de deu del vespre, als 
Jardins del Palau Tolrà. El grup 
que actuarà es diu Gazpacho i 
prové del nord del país.

La rumba i el flamenquito 
que elabora aquest grup d’amics  
es basa en imitacions de diver-
sos cantautors, com les de Kiko 
Veneno. Gazpacho és hereu de 
tota aquesta tradició i aporta 
una filosofia de vida que clama 
l’esperit lliure i autèntic.

El grup està format per 
Fonso Castillo i Pere Martínez, 
dos músics originaris, respecti-
vament, de Salt i Fornells de la 
Selva. Castillo i Martínez  ja han 
tocat amb uns quants grups de 
rock i blues. D’altra banda, van 
debutar en un tablao de flamenc 
al costat de Camarón de la Isla. 
Als dos músics els acompa-
nyen a l’escenari el percussio-
nista Enric Canada, el guitar-
rista Ignasi Bosch, el bateria 
Aniol Miró i el saxofonista i flau-
tista Adrià Bauzó. A la veu, hi ha 
Maria Nicolau i Tamara Bile.

Gazpacho és un dels grups 
amb més talent del panorama 
musical espanyol actual, que 
combina amb molta professio-
nalitat la música aflamencada 
amb el pop, el rock i la música 
llatina. 

Gazpacho i Ignasi 
Terraza seran aquest 
cap de setmana a 
les Nits d’Estiu

jazz el dissabte || A dos quarts 
de deu del vespre, demà dis-
sabte, hi haurà un concert de 
música jazz, amb Ronald Baker, 
Ignasi Terraza, Esteve Pi i Nono 
Fernández.

El líder del grup es presenta 
com un dels nous talents del pano-

 Marina Antúnez

 Foto dels líders del grup gironí Gazpacho. || arXIU

  El jazz serà aquest dissabte el protagonista als Jardins del Palau Tolrà. || arXIU

rama jazzístic actual, envoltat 
per a l’ocasió de tres dels millors 
músics del jazz del nostre país. 
Baker evoca ambients intimistes 
a través del seu propi repertori, 
temes d’Ignasi Terraza i un com-
binat amb versions de coneguts 
estàndards del jazz. 

Un cor gai britànic 
cantarà a Castellar

 London Gay Men’s Chorus. || arXIU

Dimecres 16 tindrà lloc la segona 
trobada de Cors d’Homes, una 
iniciativa de la Federació de Cors 
de Clavé. La Coral Sant Josep 
de Castellar, com a membre de 
la Federació de Cors Clavé, ha 
convidat la London Gay Men’s 
Chorus de Londres. Actuaran 
a les vuit del vespre als Jardins 
del Palau Tolrà. L’objectiu de 
l’espectacle és agrupar les veus 
masculines d’arreu del món per 
potenciar el contacte, la discus-
sió i l’intercanvi sobre els models 
de cors d’homes.

La London Gay Men’s 
Chorus sorgeix gràcies a la 
llarga tradició coral del Regne 
Unit. Es tracta d’un cor de 
recent creació, modern i 
metropolità, que compta amb 
una posada en escena fresca i 
amb connotacions teatrals.

En els darrers anys, la 
coral ha creat espectacles 
propis que han omplert teatres 
a Anglaterra i que han fet 
gaudir els espectadors del país 
britànic amb la potència dels 
més de 100 cantaires.

  Marina Antúnez

Cinema el dia 15, 
amb  ‘El Orfanato’

El Orfanato, de Guillermo 
del Toro, és la pel·lí-
cula que es podrà veure 
dimarts, en el marc de les 
Nits d’Estiu. 

Sardanes el dia 17,
amb Nova del Vallès

El proper dijous, la Cobla 
Nova del Vallès actuarà a la 
plaça del Mercat. La ballada 
de sardanes tindrà lloc a dos 
quarts de deu. 

El seu repertori es basa en 
temes de música clàssica, jazz, 
folk, pop i músiques del món. El 
concert començarà a dos quarts 
de deu del vespre. 
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La cantant Laura Simó i el pianista Francesc Borrull van ser els pro-
tagonistes del concert del passat dissabte als Jardins del Palau, on s’hi 
van aplegar més de 200 persones. El duet va començar amb la cançó 
de Serrat Lucía i va continuar amb 10 temes més del cantautor. Els 
dos artistes es van confessar seguidors de Serrat i per això van decidir 
portar a terme el projecte com un homenatge al cantautor. / m. a.

El divendres passat, a dos quarts de deu, els Jardins del Palau Tolrà 
es van omplir d’havaneres. Unes 300 persones van acudir a la cita, 
inclosa a les Nits d’Estiu de Castellar. El grup Port Bo va oferir un 
repertori de cançons de taverna del seu nou disc i, a la segona part, va 
interpretar els clàssics de l’havanera catalana: El meu avi, La Bella Lola 
i La Gavina. Es va servir rom cremat per a tothom. / m. a.

josep graells

josep graells

‘Tot Serrat’ va emocionar el públic

Les havaneres de Port Bo entendreixen

Diumenge, Sant Cristòfol

Festes a Can Font i El Balcó

 Imatge de la festa de Sant Cristòfol 2007. || cedIda

Diumenge que ve tindrà lloc la festa de Sant 
Cristòfol, patró dels conductors. Enguany, 
a Castellar, se celebra al migdia. Els actes, 
organitzats per l’Escúter Club Castellar, 
conjuntament amb la regidoria de Cultura, 
començaran a les dotze, amb la concentra-
ció de vehicles al carrer Portugal.

A la una es donarà el tret de sortida a una 
cercavila pels carrers del poble, fins la font de 
la plaça Major. A dos quarts de dues, mossèn 
Villarino farà la benedicció dels vehicles i, cap a 
les dues, s’iniciaran les activitats a l’Espai Tolrà, 
amb actuacions musicals, piscolabis i una pro-
jecció del Gran Premi de Moto GP d’Alemanya.

A la festa hi pot participar tothom, 
sobretot els que tinguin cotxe, moto, camió 
o bé algun vehicle clàssic o especial que 
vulguin beneir. 

Ja fa dos anys que Can Font i Ca 
n’Avellaneda organitzen conjunta-
ment les seves festes. Tindran lloc 
aquest mateix cap de setmana. 
Avui, a les vuit, hi haurà una cerca-
vila de vehicles per l’urbanització, 
fins la plaça de Can Font.

De nit, s’ha previst un ball amb 
el conjunt Fènix Band. Dissabte, 
a les nou, s’iniciarà una excursió 
fins al Castell de Clasquerí. Allà 
hi haurà una jornada de portes 
obertes i una visita a l’ermita de 

Santa Bàrbara. De dotze a una s’ha 
organitzat un partit de futbet i un 
dinar a la Penya Arlequinada. A les 
cinc de la tarda es farà una cursa 
de carretons i activitats infantils. 
A les deu de la nit començarà el 
sopar de germanor i una exhibi-
ció de dansa brasilera. Més tard, 
es podrà ballar amb la disco mòbil. 
Diumenge, a les deu, hi haurà xoco-
lata i, a les onze, ball dels gegants 
de Gràcia de Sabadell i jocs infan-
tils. Es farà una cursa amb BTT i 

hi haurà un canó d’escuma, fins les 
dues. A les tres tindrà lloc el dinar 
de festa. A la tarda es repartiran els 
premis i es donarà acabada la festa. 

El Balcó de Sant Llorenç també 
celebra la seva festa, que s’allargarà 
fins al dia 20. Els actes comencen 
avui, amb un campionat de tirada 
de corda i 24 hores de frontó. Con-
tinuen el dia 18 amb una sardinada, 
havaneres, rom cremat i un concert 
de rock. Dissabte 19 hi haurà xocola-
tada al matí i ball de nit. / m. a. 

 Marina Antúnez
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EXPOSICIONS

CURSOS

INSCRIPCIONS

Patchwork
Cursets monogràfics al 
juliol
15 de juliol:
Naixement en un test
22 de juliol:
Nines

Horaris: de 16 a 20 h
lloc: escola Nocturna
passeig tolrà, 6
Informació:
telèfon 619 18 24 99

I Concurs fotogràfic de 
Viatges i més 
“Anar i tornar”
Inscripció i lliurament
d’originals fins al 29 d’agost
cal Massaveu

IX Certamen literari
Joan Arús 
Inscripció i lliurament
d’originals fins el 31 d’agost
casa Massaveu i ajuntament

45è Concurs de
Fotografia Artística
31è Trofeu Joan Riera
28è en color
Inscripcions i lliurament: 30 agost
cec, tenda de fotos,
Foto sistema, vila Hosta, 
visual i Fotoprix

Excursió a les Caves 
Codorniu i les Deus de 
Sant Quintí de Mediona
20 de juliol
Inscripcions: 670 439 769
padrins solidaris

Festa Major de Can 
Font i Ca n’Avellaneda
rua i majorettes · 20 h
teatre · 22 h
organitza: comissió de Festes de can 

Font i ca n’avellaneda

Festa Major de Can 
Font i Ca n’Avellaneda
actes diversos · tot el dia
organitza: comissió de Festes de can 

Font i ca n’avellaneda

Sant Cristòfol 2008
cercavila i Benedicció 
de vehicles
espai tolrà · 12 h
organitza: escúter club castellar

Festa Major de Can 
Font i Ca n’Avellaneda
jocs infantils · 12 h
sopar de germanor · 22 h
disco Mòbil · 23 h
organitza: comissió de Festes de can 

Font i ca n’avellaneda

Nits d’estiu*
jazz
amb ronald Baker, Ignasi terraza, esteve pi
i Nono Fernández
jardins palau tolrà · 21.30 h

Festa Major del
Balcó de Sant Llorenç
actes diversos · 20 h
organitza: associació de propietaris 

“el Balcó de sant llorenç”

Nits d’estiu*
concerts al palau tolrà 
andando por las ramas
amb el grup gazpacho
jardins palau tolrà
21.30 h

12
11

ds

dv

Nits d’estiu*
concerts al palau tolrà. 2a trobada de cors d’Homes
amb london gay Men’s chorus i coral sant josep
jardins palau tolrà · 20 h
col·labora: coral sant josep i cors de clavé de catalunya16dc

Projecció vídeo
excursió al pirineu català i aragonès
de salvador juliana
casal catalunya · 17 h
organitza: associació de jubilats i pensionistes

Nits d’estiu*
sardanes
cobla Nova del vallès
plaça Mercat · 21.30 h
col·labora: asac17dj

* actes organitzats per l’ajuntament de castellar del vallès

ds

dg
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Festa Major del Balcó 
de Sant Llorenç
actes diversos
organitza: associació de propietaris 

“el Balcó de sant llorenç”

Nits d’estiu*
creuant els móns
Música celta amb el grup dealan
plaça Major · 21.30 h

Bicicletada
reivindicativa
plaça Major · 9 h
organitza: cav

Fira del trasto
plaça Major · tot el matí
organitza: lluís alforja i ajuntament

Nits d’estiu*
la cheminée du roi rené
concert de cambra a càrrec del
Quintetíssim - solistes de vent de l’osv
pati de casa Massaveu · 21.30 h18dv

Festa Major del Balcó 
de Sant Llorenç
Nit
organitza: associació de propietaris 

“el Balcó de sant llorenç”

Arts i Marcs
carrer Barcelona, 9

Col·lectiva d’artistes
castellarencs
Fins al 31 d’agost

Biblioteca Antoni Tort
sala Boadella, 6

Exposició:
Dones de teatre
del 31 de juliol al 24 d’agost

Arxiu d’Història de Castellar
Mina, 9-11

Dibuixos a tinta i
a llapis-ceres
Pintures i retrats amb 
pastels
Imma solà i rifer
Fins el 31 de juliol

Casal Catalunya
prat de la riba, 17

Olis de Josep Sales
i Joan Urbano
Fins el 31 de juliol

Xerrada informativa
aula Universitària
a càrrec de ramon casadesús
casal catalunya · 17 h
organitza: associació de jubilats i pensionistes

Nits d’estiu*
cinema
el orfanato
plaça catalunya · 22 h15dt
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FARMÀCIES
DE GUÀRDIA

11
12
13
14
15
16
17
18
19
20

permanyer
casanovas
casanovas
Yangüela
vilà
germà
permanyer
ros
Yangüela
Yangüela

ajuntament 
Fax ajuntament

policia local
(urgències)

oficina M. st. Feliu
avaries enllumenat 

Biblioteca
Bombers

ràdio castellar
casal catalunya

casal plaça Major
casal d’entitats
casino del racó

cap (ambulatori)
servei de català

centre de serveis
ambulància

Funerària castellar
tanatori

Mossos d’esquadra
jutjat de pau

osB 
acc

punt d'Informació
casal de joves

recollida de mobles
taxis castellar

93 714 40 40
93 714 40 93
93 714 48 30
092
93 714 65 98
900 13 13 26
93 714 47 35
93 714 49 51
93 714 43 40
93 715 89 98
93 714 36 55
93 714 34 27
93 714 50 08 
93 747 11 11
93 714 30 43
93 747 10 55
93 715 03 30
93 714 63 15
93 747 12 03
088
93 714 77 13
93 714 53 89
93 714 67 39
93 714 34 27
93 715 80 06
901 12 02 14
93 714 37 75

Farmàcia Casanovas
93 714 33 76 · av. st. esteve, 3

Farmàcia Permanyer
93 714 38 29 · ctra. de sabadell, 48

Farmàcia Germà
93 715 86 78 · Balmes, 57

Farmàcia M.D. Ros 
93 714 50 25 · av. st. esteve, 71

Farmàcia Pilar Vilà Boix
93 715 90 99 · Barcelona, 58

Farmàcia Yangüela 
93 714 52 89 · torras, 2

TELÈFONS
 INTERÈS

Dimarts torna el cinema a Castellar. Serà amb la pel·lícula El 
Orfanato, de Guillermo del Toro i protagonitzada per Belén 
Rueda, Fernando Cayo, Roger Príncep, Mabel Rivera i Geral-
dine Chaplin. El film explica la història de Laura, una dona que 
torna amb la seva família a l’orfanat on va créixer amb la intenció 
d’obrir una residència per nens discapacitats. El petit Simó, fill 
de Laura, comença a deixar-se portar per uns estranys jocs que 
generen en la seva mare una gran inquietud.

Per reivindicar uns transports més 
sostenibles i els carrils bici, els 
camins i les vies verdes del Vallès, 
les Candidatures Alternatives del 
Vallès han organitzat una bicicle-
tada popular aquest diumenge. Se 
sortirà a les nou del matí des de 
la plaça Major i es farà un recor-
regut familiar a través dels espais 
que es reivindiquen. Es finalitzarà 
a Ripollet, on es farà una concen-
tració de totes les persones par-
ticipants i s’oferirà una botifar-
rada per acabar el matí amb caire 
festiu. Es comptarà amb la partici-
pació de Bici Choopers.

Els solistes de la família instrumental de vent de l’Orques-
tra Simfònica del Vallès (OSV) presentaran, el dia 18, el 
concert de cambra titulat La cheminée du Roi René, en el 
marc de les Nits d’Estiu. L’orquestra va néixer l’any 1987 
en el sí de l’Associació d’Amics de l’Òpera de Sabadell. Un 
any més tard es va convertir en l’única orquestra simfò-
nica de l’Estat espanyol organitzada empresarialment 
com a societat anònima laboral, en la qual els seus músics 
i treballadors són alhora els propietaris i els accionistes. 
Viu del seu públic, dels seus concerts i de la seva qualitat.

dimarts 15 de juliol · 22 h 

plaça catalunya

organitza: ajuntament

Cinema
el orfanato

diumenge 13 de juliol · 9 h

sortida: plaça Major

organitza:candidatures alternatives 

del vallès 

Bicicletada
reivindicativa

divendres 18 de juliol · 21.30 h

pati casa Massaveu

Concert de cambra
Quintetíssim
solistes de vent de l’osv
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· Quin era el seu dia a dia durant 
el curs?
Durant els matins anava classe 
i els professors ja et parlaven 
molt de la selectivitat. Notaves la 
pressió i l’estrès sobretot durant 
les setmanes d’exàmens, quan ens 
paraven classes.

· Quines han estat les assigna-
tures que més li han agradat?
Sobretot història. En concret, 
a segon em va agradar història 
d’Espanya, però també m’havia 
agradat història del món contem-
porani a primer. 

· Creu que s’estudia molt per la 

11 respostes

Un tret principal del seu caràcter?
tenir esperança
Un defecte que no pot dominar?
la indecisió
Qui voldria haver estat?
Ningú en concret
Quin animal seria?
Una papallona
La seva paraula preferida?
tendresa
Quin plat li agrada més?
l’arròs del dijous, que fa l’avi
Músic preferit?
cap en concret
Un color?
lila
Un llibre?
‘Mirall trencat’
Una pel·lícula?
‘cadena de favores’
Un comiat?
ale, que vagi bé!

La Clara ha obtingut la millor nota de la selectivi-
tat de Castellar i estudiarà Història a la Universitat 
Autònoma de Barcelona. És una noia dinàmica, que 
estudia música al conservatori de Sabadell. 

Clara Tarruell
Estudiant

selectivitat?
Tothom vol estudiar més del que 
finalment acaba fent. Quan te 
n’adones, ja t’has endarrerit en el 
planning que t’havies fet. S’acaba 
el curs i també necessites descan-
sar dels exàmens. Però sí que s’es-
tudia. 

· On va estudiar per la selecti-
vitat?
Durant els cursos de batxillerat 
he aprofitat el servei nocturn que 
ofereix la biblioteca de Castellar. 
Contràriament, aquests últims 
dies, per estudiar per la selectivi-
tat he anat més sovint a la biblio-
teca de Sabadell.

· Quina ha estat l’assignatura 
més difícil?

He sentit que química va ser molt 
difícil, però jo no la vaig fer. Dins 
de les que vaig fer jo, va ser llatí. 
Vam sortir tota la classe bufant i 
no podia més. Llavors la profes-
sora, l’Anna Gràcia, s’ho va mirar 
i ens va dir que la traducció era de 
nivell de primer de carrera.

· Quines han estat les assig-
natures on ha tret més bona 
nota?
Doncs a història de l’art no m’ho 
esperava i vaig treure un 9, però 
perquè vaig tenir molta sort. 
Em va tocar una obra que havia 
comentat a classe. També vaig 
treure un 9 d’anglès i llengua cas-
tellana.

· Es va quedar en blanc en 

algún examen?
En el moment de dir de quina 
categoria gramatical eren algunes 
paraules. I també durant l’exa-
men de llatí, de fet, aquest va ser 
el pitjor de tots.

· Té ganes de fer el pas a la uni-
versitat?
En tinc moltes de ganes, em crida 
molt l’ambient, les festes i també 
poder estudiar allò que t’agrada, 
conèixer gent nova...

· Que l’ha portat a escollir His-
tòria?
Doncs, perquè des de l’ESO que 
m’ha agradat molt i durant els dos 
cursos de batxillerat també. M’he 
anat mirant carreres i potser 
quan acabi Història, si em queden 

ganes d’estudiar, faré Periodisme. 

· Més enllà d’estudiar el curs 
normal, és una amant de la 
música... 
Estudio 5é de grau mitjà al con-
servatori de Sabadell que seria 
l’equivalent a Batxillerat. A més, 
toco la flauta travessera i formo 
part del grup dels pares, els Bufa-
núvols.

· A més, també forma part de la 
colla de grallers de l’ETC. Creu 
que al poble hi ha prou oci pels 
joves?
Crec que no, potser caldria algun 
bar. Però, el cert és que tampoc 
sé si la gent acabaria marxant de 
Castellar igualment, perquè ja 
estem acostumats a fer-ho.
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Per la ‘sele’, tothom 
vol estudiar més del 
que finalment fa

“

”

  Mireia Sans


